
 

ACTA PLE NÚM.  2/98 
 
 
SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATÒRIA, EL DIA 26 DE FEBRER DE 1998. 
 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia    
vint-i-sis de febrer de mil nou-cents noranta-vuit, es reuneixen a la sala de 
sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidores/dors 
 
Sr.  Ramon Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr.  Sergi Fernández Mesa 
Sr.  Ignacio Flórez Barrón 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibàñez Vives 



 

Sr.  Miguel López Sánchez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Díaz  
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusa la seva absència 
 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Lectura i aprovació de l'acta núm.  1/98, corresponent a la 
sessió ordinària del dia  29 de gener d'enguany. 
 
 En primer lloc pren la paraula el  Portaveu del Grup Municipal d'IC-
Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que a la pàgina 2 de 
l’acta que se sotmet a votació, figura, al mateix temps, la seva no assistència a 
la sessió  i la seva excusa d’assistir, quan en realitat  ell va excusar l’absència. 
 
 Després d’això l'acta número 1/98, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 29 de gener d'enguany, és aprovada per unanimitat, 
esmenant-se la pàgina 2 de l’acta, concretament la seva relació d’assistents, 
en el sentit de suprimir la referència al Sr. Frederic Prieto i Caballé del bloc de 



 

“no assistents”, incloent en el seu lloc al Sr. Ignasi Riera i Gassiot, del mateix 
grup polític, qui no ha de constar, pel contrari, en el bloc d’assistents. 
 
 
 
  En aquest moment s'incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal Socialista,  senyor Sergi Fernández Mesa. 
 
 
         
 
 2.- Donar compte de l’acord de la Comissió de Govern que a 
continuació s’indica. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes del seu coneixement, 
es dóna lectura de l’acord adoptat per la Comissió de Govern, com a conse-
qüència de la seva urgència, en la sessió que s'especifica, el text literal del qual 
és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 11 de febrer de 1998 
 
PROPOSTA DE L'ÀREA DE  SALUT PÚBLICA, SERVEIS SOCIALS I DONA 
 
 
 “La Direcció General de Serveis Penitenciaris i de Rehabilitació del 
departament de Justícia de la Generalitat de Catalunya, l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i la Coordinadora contra la Marginació amb data 19 de 
març de 1997 van establir un conveni de col.laboració per desenvolupar un 
programa d'integració social pels interns dels centres penitenciaris de 
Catalunya i els alliberats condicionals tutelats per les comissions territorials 
d'assitència social penitenciària de Catalunya, que siguin veïns de la població 
de Cornellà i especialment, per aquells casos que presentin majors problemes 
d'inserció laboral. 
 
 Atès la valoració positiva d'aquest conveni per part de totes les 
institucions implicades i la necessitat de continuar desenvolupant el programa 
d'integració esmentat, aquesta Regidora-Delegada de Salut Pública, Serveis 
Socials i Dona, proposa a la Comissió de Govern de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Acceptar la pròrroga del conveni col.laboració subscrit 
entre la Direcció General de Serveis Penitenciaris i de Rehabilitació del 
departament de Justícia de la Generalitat de Catalunya, l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i la Coordinadora contra la Marginació pel 



 

desenvolupament d'un programa d'integració socials pels interns dels centres 
penitenciaris de Catalunya i els alliberats condicionals tutelats per les 
comissions territorials d'assitència social penitenciària de Catalunya, que 
siguin veïns de la població de Cornellà de LLobregat. 
 
 Segon.- Facultar al Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, per a la 
signatura de tots aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització del present acord. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord a la propera sessió de Ple 
que se celebri.” 
 
 
 Després d’una detallada explicació del contingut de l’acord de la 
Comissió de Govern donada per la Regidora Delegada de l’Àrea de Salut 
Pública, Serveis Socials i Dona, senyora Judith Ibáñez Vives, en la que posa de 
manifest que  la Comissió està ultimant les enquestes i que quan estiguin es 
passaran a tots els grups polítics, els reunits manifesten quedar-ne 
assabentats. 
 
 
         
 
 3.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, com a conseqüència de la seva urgència, el text literal dels quals és 
el següent: 
 
 - Decret núm.   400/98de data 28 de gener 
 
 "Vist l'informe emès pel Departament d'Organització i Recursos 
Humans, referent a l'aplicació de l'increment retributiu al personal funcionari i 
laboral d'aquest Ajuntament, per a l'exercici 1998. 
 
 Atès el que preveu el Capítol segon de l'acord subscrit amb la 
representació del personal pel període 1997-1999, aprovat pel Ple Municipal de 
data 19 de desembre de 1996. 
 
 Atès el que preveu l'article 18 de la Llei 65/1997, de 30 de 
desembre, de Pressupostos Generals de l'Estat per  a l'exercici 1998, 
 
 Atès el que preveu l'article 54 del Reglament del Personal al Servei 
de les Entitats Locals. 
 



 

 Atès el que preveu l'apartat tercer de l'article 17 de les Bases 
d'Execució del Pressupost de 1998, aprovades pel Ple Municipal de data 18 de 
desembre de 1997. 
 
 Aquesta Tinència d'Alcaldia de Règim Interior i Governació, fent ús 
de les atribucions que li confereix el Decret de l'Alcaldia 3336/95, de 17 de 
juny. 
 

HA  RESOLT 
 
 Primer.- Donar cumpliment al que preveu l'apartat segon de l'article 
18 de la Llei 65/1997, de 30 de desembre, referent a l'aplicació de l'increment 
del 2,1% sobre les retribucions establertes al personal funcionari i laboral per 
a l'exercici 1997, referides al lloc de treball, antiguitat, incentius de 
productivitat, inclosa la paga de març i complements específics per delegació 
de funcions, a partir de la nòmina del mes de gener de 1998. 
 
 Segon.- Aprovar la revisió de les Taules retributives del personal 
laboral per a l'exercici 1998, en virtut del que s'estableix en el punt anterior, 
les quals restaran fixades en la forma que consta en el document adjunt 
número 1, que forma part integrant de la present resolució. 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal, en la primera sessió que celebri, per a la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 447/98 de data 29 de gener 
 

 "Vistos els acords adoptats en relació a les actes dels Tribunals que 
han jutjat els concursos-oposicions referents a l'Oferta Pública d'Ocupació de 
1997, dels torns de promoció interna i funcionarització, inclosos en el 
programa d'establiment d'una nova estructura professional del Capítol 7è. de 
l'acord de condicions de treball del personal de l'Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat i dels seus Organismes Autònoms del període 1997-1999. 
 
 Atès que com a conseqüència d'aquestes resolucions cal adoptar 
altres acords per adequar les retribucions de determinats llocs de treball i 
crear nous llocs de treball de funcionaris per procedir a l'adscripció del 
personal corresponent d'acord amb el que preveu la Normativa de Retribucions 
i de Provisió de Llocs de Treball vigent. 
 
 Atès el contingut de l'informe emès a l'efecte pel Departament 
d'Organització i Recursos Humans. 



 

 
 Atès que és urgent l'adopció dels esmentats acords, als efectes de 
poder-ho incloure en la nòmina del mes de gener de 1998. 
 
 Aquesta Tinència d'Alcaldia de Règim Interior i Governació, fent ús 
de les atribucions que li confereix el Decret de l'Alcaldia 3336/95, de 27 de 
juny 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Crear els següents llocs de treball de personal funcionari, 
per les places que s'indiquen, amb efectes 1 de  gener de 1998, establint la 
següent valoració provisional: 
 
 Com a conseqüència de la funcionarització: 
 
DENOMINACIÓ DEL LLOC DEPARTAMENT PLAÇA V.LL.T. 
REQUISITS DEL LLOC 
 
 Cap de Departament I.M.E. Administratiu 244 
 Administratiu 
 Psicóleg I.M.E. Psicòleg 216 
 Tècnic d'Educació I.M.E. T. Educació 199 
 Administratiu III I.M.E. Administratiu 170 
 Administratiu G. Urbana G. Urbana Administratiu 191 
 Jornada especial dedicació 
 Director/a Escola Bressol I.M.E. Educador 179 
  (Grup C) 
(6) Educador/a Infantil I.M.E. Educador/a 164 
  (Grup C) 
(7) Educador/a Infantil I.M.E. Educador/a 164 
  (Grup D) 
(1) Aux. Educador/a Inf. I.M.E. Educador/a 164 
 (Mitja jornada)  (Grup D) 
 Administratiu II Organització i Administratiu 164 
 Dedicació especial RR.HH. 
 5 hores més setmanals 
 Administratiu II Cultura, Esports Administratiu 164 
  Juventut   i  Rel. 
  Ciutadanes 
 Aux. Administratiu III Sanitat i  Aux. Adm. 170 
 Jornada partida Serv. Socials 
 
 
DENOMINACIÓ DEL LLOC DEPARTAMENT PLAÇA V.LL.T. 
REQUISITS DEL LLOC 
 
 Aux. Administratiu III Cultura, Esports Aux. Adm. 164 



 

  Juventut   i  Rel. 
  Ciutadanes 
 
(2) Aux. Administratiu II Cultura, Esports Aux. Adm. 158 
  Juventut   i  Rel. Ciut. 
 Aux. Administratiu II Sanitat i Serv. Aux. Adm. 158 
  Socials 
 Aux. Administratiu II Guàrdia Urbana Aux. Adm. 158 
(2) Aux. Administratiu II I.M.E. Aux. Adm. 158 
 Aux. Administratiu I Obres i Urban. Aux. Adm. 153 
(3) Inspector de Serveis Manteniment i Inspector 162
  
 Dedicació especial Serveis 
 5 hores més setmanals 
(1) Inspector de Serveis Obres i Urban. Inspector 162 
 Dedicació especial 
 5 hores més setmanals 
(2) Subaltern Serveis Generals Subaltern 143 
 Dedicació especial 
 5 hores més setmanals 
(7) Conserge escola Inf. Escolars Subaltern 143 
 Dedicació especial 
 5 hores més setmanals 
(4) Subaltern Tècnic d'Esports Subaltern 143 
(1) Subaltern Tècnic d'Esports Subaltern 143 
 Dedicació especial 
(3) Operàries de neteja I.M.E. Operària Neteja 142 
 Operària de neteja Manten. i Serv. Operària Neteja 142 
(2) Auxiliar de neteja I.M.E. Operària Neteja 142 
 (mitja jornada) 
 
 
 Com a conseqüència de promoció interna: 
 
DENOMINACIÓ DEL LLOC DEPARTAMENT PLAÇA V.LL.T. 
REQUISITS DEL LLOC 
 
(3) Gestor O.A.C. Secretaria Administratiu 176 
 Dedicació especial 
 5 hores més setmanals 
 Administratiu II Planificació i Administratiu 164 
  Comptabilitat 
 Administratiu II Fiscalització Administratiu 164 
 Administratiu II Serveis Generals Administratiu 164 
(2) Administratiu II Inspecció Trib. Administratiu 164 
 Administratiu I Contractació i Administratiu 158 
  Patrimoni 
 Administratiu I Obres, Urbanisme Administratiu 158 



 

  Manten. i Serv. 
 Administratiu I Guàrdia Urbana Administratiu 158 
 
 Administratiu I  Organització i Administratiu 158 
  RR.HH. 
 Administratiu I Secretaria Administratiu 158 
 
 Segon.- Adequar les retribucions bàsiques i els complements 
específics dels següents llocs de treball al nou grup de la plaça i valoració 
establerta. 
 
 
DENOMINACIÓ DEL LLOC DEPARTAMENT PLAÇA V.LL.T. 
REQUISITS DEL LLOC 
 
 
 Cap de Departament Informàtica Analista 302 
 Dedicació especial  d'aplicacions 
 5 hores més setmanals 
 
 Cap de Departament Organització Tècnic de 289 
 Dedicació especial RR.HH. Gestió   
 5 hores més setmanals 
 
 
DENOMINACIÓ DEL LLOC DEPARTAMENT PLAÇA V.LL.T. 
REQUISITS DEL LLOC 
 
 Cap de Departament Administratiu de Tècnic de 289 
 Dedicació especial Cultura, Esports Gestió 
 5 hores més setmanals Juventut   i  Rel. 
  Ciutadanes 
 
 Cap d'Unitat Informàtica Analista 218 
 Dedicació especial  d'aplicacions 
 5 hores més setmanals 
 
 
 Tercer.- Modificar la valoració i complement de destí dels següents 
llocs de treball, per adequació al nou grup de la plaça: 
 
 
DENOMINACIÓ DEL LLOC DEPARTAMENT PLAÇA V.LL.T. 
C. DESTI 
DEDICACIÓ  
Actual     Nou 
 
(3) Programador Informàtica Programador 188 



 

 18         16 
 
 Encarregat Via Pública Manteniment i Tècnic de 170 
 16         16 Serveis Manteniment  
 Dedicació plena 
 
 
 Quart.- Suprimir els llocs de treball de personal laboral ocupats pel 
personal inclòs en el procés de funcionarització i del personal funcionari inclòs 
en el procés de promoció d'Auxiliars a Administratius. 
 
 Cinquè.- Incorporar les modificacions establertes en la present 
resolució en la proposta d'Organigrama Municipal i Catàlegs de Llocs de 
Treball de l'exercici 1998. 
 
 Sisè.- Aplicar el contingut de la present resolució en la nòmina del 
mes de gener de 1998. 
 
 Setè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal, en la primera sessió que celebri, per a la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 572/98 de data 5 de febrer 
 
 "Vist l'informe emès pel Cap del Departament d'Organització i 
Recursos Humans, relatiu a la necessitat de cubrir amb caràcter d'urgència i 
pel període de dos mesos, la funció d'auxiliar de biblioteca en el Centre Juan 
N. García Nieto, al trovar-se vacant desde el 15 de gener de 1998 una plaça 
d'auxiliar de biblioteca, enquadrada en l'Escala d'Administració Especial, 
comeses especial, grup D. 
 
 Atès que del contingut de l'esmentat informe es desprèn que la 
manca de provissiò d'aquesta plaça per un període màxim de dos mesos, fà 
que determinats serveis que presta la biblioteca no es podren atendre, per 
manca de recursos humans. 
 
 Atès el caràcter obligatori del servei de Biblioteca i les 
característiques de la seva provissió temporal. 
 
 Atès que el candidat/a ha de tenir una experiència professional en 
aquest tipus de servei i a ser possible en el propi Centre, donat 
fonamentalment el període de la relació contractual i el que es precisa atendre. 
 



 

 Atès que en la biblioteca Juan N. García Nieto, va prestar serveis la 
senyora Pilar Bescos Aznar durant el període comprés entre el 1 de Juliol de 
1997 i el 31 de desembre de 1997, mijançant una relació contractual 
emparada en un programa de treball ocupacional finançiat per l'INEM.  
 
 Atès el que disposen els articles 6, 7, 94 i 97 del Reglament del 
Pesonal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Aquesta Alcaldia-Presidència, fent ús de les atribucions que li 
confereix l'article 21-G de la Llei 7/1985 de 2 d'abril 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d'urgència per cubrir transitòriament per 
un període de dos mesos una plaça vacant d'auxiliar de biblioteca, enquadrada 
en l'escala d'administració especial, comeses especials, grup D, per poder 
atendre adeqüadament els serveis que presta la Biblioteca Juan N. García 
Nieto. 
 
 Segon.- Nomenar  a la senyora Pilar Bescos Aznar funcionària 
interina, perquè ocupi transitòriament des de el 5 de febrer i fins el 4 d'abril de 
1998, la plaça esmentada en el punt anterior, d'acord amb que preveu la 
normativa esmentada en la part expositiva de la present resolució. 
 
 Tercer.- Asignar a l'esmentada empleada les retribucions 
corresponents al lloc de treball d'Auxiliar de Biblitoca. 
 
 Quart.- Donar coneixement de la present designació al Ple 
Municipal, i publicar el present nomenament al Diari Oficial de la Generalitat i 
Butlletí Oficial de la Província." 
 
 
 Després d’una detallada explicació del contingut del decret donada 
pel  Regidor Delegat de l’Àrea de Règim Interior i Governació, senyor Antonio 
Balmón Arévalo, pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor 
Amador Rosas Outes, per preguntar de quina bliblioteca es tracta, contestant 
sobre això el senyor Balmón que es tracta de la biblioteca  de Juan N. García 
Nieto. 
  
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Decret núm. 610/98 de data 10 de febrer 
 
 "Vist l'informe  emès pel Departament d'Organització i Recursos 
Humans, pel qual es proposa l'inexecució de les sancions disciplinàries 



 

imposades al funcionari de carrera Angel Rios de la Cruz, per la comissió de 
determinades faltes laborals. 
 
 Atès, que la proposta resta justificada pel fet de que l'interessat no 
va cumplir les mateixes al haver causat baixa per incapacitat temporal amb 
antelació a l'inici de la primera sanció imposada, i que va passar a la situació 
de jubilació per incapacitat permanent en grau d'absolut, amb efectes 20 de 
novembre de 1997. 
 
 Atès, que la resolució ferme de l'incapacitat permanent va ser 
rebuda en aquest Ajuntament en data 22 de gener de 1998.  
 
 Atès, que les sancions pendents no poden ser executades per les 
raons assenyalades, i que per tant procedeix el que preveu l'article 303 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Atès que en aquest cas es considera necessari evitar la demora en la 
resolució procedimental dels expedients disciplinaris que més endevant en 
relacionaran. 
 
 L'Alcalde-President, fent ús de les atribucions que li confereix 
l'article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Acordar l'inexecució de les sancions disciplinàries 
imposades al funcionari de carrera Angel Rios de la Cruz, dictades en virtut 
dels expedients disciplinaris que tot seguit es relacionen, com a conseqüència 
d'haver estat en situació d'incapacitat temporal des de la seva resolució i haver 
passat amb efectes 20 de novembre de 1997 a la situació de jubilació per 
incapacitat permanent en grau absolut; de conformitat amb el que disposa 
l'article 303 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 
NOMBRE 
D'EXPEDIENT                     RAÓ                             TIPUS                         SANCIÓ 
  FALTA                        IMPOSADA 
 
 08/111      Manca  de  puntualitat  i  d'incompliment  
             de la jornada de treball 18/12/97                Greu      2 Mesos de suspensió de funcions 
             
             Incompliment de les seves obligacions            Greu      3 Mesos de suspensió de funcions 
          
             Falta   de   respecte i consideració a la 
             ciutadana Elena Pellicer Pérez                   Greu      3 Mesos de suspensió de funcions 
  
 08/112      Manca  de  consideració  amb la ciutadana 
             Mercedes  García  Agüera,   agravat   pel 
             contingut de l’ofensa que va provocar         Greu      6 Mesos de suspensió de funcions 
 
 08/113      Incompliment  de  la jornada   de treball 
             dia 9/11/96, amb negligència                   Greu      3 Mesos de suspensió de funcions 
 



 

 08/114      Incompliment amb negligència dels  deures 
             i de les obligacions derivades de la seva 
             funció, agravat per atemptar amb  la seva 
             actitut l'imatge de l'Administració              Greu      6 Mesos de suspensió de funcions 
 
 9700297     Incompliment de la jornada de treball del        Lleu      Suspensió de funcions per 3 dies                                         
             dia 29/4/97                                                amb la pèrdua de retribucions 
 
 9700298     Incompliment  de  la  seva   obligació de 
             comunicar a l'inici de la jornada la seva        Lleu      Suspensió de funcions per 7 dies 
             absència al lloc de treball, dia 6/5/97                   amb la pèrdua de retribucions 
 
 
 
 9700299     Incompliment   de   la jornada de treball       Lleu      Suspensió  de  funcions  per 10 
             de treball sense causa justificada,   dia                 dies, amb la pèrdua de retribu-  
             7/5/97                                                     cions  
 
 9700300     Incompliment   de   la jornada de treball       Lleu      Suspensió  de  funcions  per 15 
             sense causa justificada, dia 8/5/97                       dies, amb la pèrdua de retribu- 
                                                                       cions 
 
 Segon.- Donar compte del contingut de la present Resolució al Ple 
Municipal, per la seva ratificació. 
 
 Tercer.- Notificar el contingut de la present resolució a l'interessat." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 762/98,de data 20 de febrer 
 
 "Vist que en data 29 de gener de 1998 el Ple de l’Ajuntament va 
aprovar l’Oferta d’Ocupació Pública de 1998, incloent entre d’altres, les 
següents places. 
 
 Torn Lliure 
 Funcionaris de Carrera 
 Grup Llei 30/1984: D 
 Classificació: Auxiliar Administratiu. 
 Denominació: Auxiliar d’Administració General. 
 Nombre de Places: 2 
 
 Atès que per raons sobrevingudes de forma conjuntural i que han 
afectat a l’esfera organitzativa, provocant un efecte directe sobre la gestió 
diària dels Departaments en el qual estan integrades les places abans 
esmentades, es fa necessari per motius d’oportunitat, desconvocar les places 
esmentades de l’oferta pública de l’exercici de 1998. 
 



 

 Atès el que preveu l’article 60 del Reglament del personal al servei 
de les entitats locals, i que l’article 105.1 de la Llei 30/92 de 26 de novembre, 
Règim Jurídic de  les Administracions Públiques revocar en qualsevol moment 
els seus actes, expresos o pressumptes, no declaratius de dret i els de 
gravàmen, sempre que aquesta revocació no sigui contraria a l’Ordenament 
Jurídic. 
 
 En ús de les atribucions que em confereix l’article 21-g de la Llei 
7/1985 de 2 d’abril de Bases de Règim Local.  
 
 
 

 HE RESOLT 
 
 Primer.- Modificar l’Oferta Pública d’Ocupació de 1998 en el sentit 
d’excloure les places que tot seguit es relacionen: 
 
 Torn Lliure 
 Funcionaris de Carrera 
 Grup Llei 30/1984: D 
 Classificació: Auxiliar Administratiu. 
 Denominació: Auxiliar d’Administració General. 
 Nombre de Places:  2 
  
 Segon.- Donar compte del contingut de la present Resolució al Ple 
Municipal, en la primera sessió que se celebri, per a la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÒ INFORMATIVA DE RÈGIM INTERIOR I 
GOVERNACIÓ 
 
 
 4.- Aprovació de la contractació, mitjançant subhasta, del 
subministrament de roba de treball per al personal de l'Ajuntament.                
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
  
 
 “Vist l'expedient instruit per la contractació mitjançant subhasta pel 
subministrament de roba de treball pel personal de la Guàrdia Urbana, 
brigada de manteniment, dones de neteja i Conserges de l'Ajuntament, 
Centres Escolars i altres instal.lacions. 



 

 
 Vistos els informes que figuren a l'expedient emesos pel Cap de la 
Unitat de Compres i Cap del Departament de Contractació-Patrimoni 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació, proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Procedir a la contractació mitjançant subhasta pel 
subministrament de roba de treball pel personal de la Guàrdia Urbana, 
Brigada de Manteniment, dones de neteja i Conserges de l'Ajuntament, 
Centres Escolars i altres instal.lacions.  
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Clàusules Econòmic-Administratives 
particulars de l'esmentat contracte. 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Condicions Tècniques. 
 
 Quart.- Convocar subhasta per a l'adjudicació de l'esmentat 
subministre, de conformitat amb l'article 181 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques. 
 
 Cinquè.- Donar publicitat a la licitació mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Sisè.- Autoritzar la despesa de 9.286.300.- ptes amb aplicació a les 
partides pressupostàries i pels imports que a continuació es relacionen del 
Pressupost de Despeses de l'exercici de 1998: 
 
 26 121 2210401          953.600.- ptes 
 26 434 2210401       1.982.200.- ptes 
 26 222 2210401       5.456.300.- ptes 
 26 422 2210401          751.000.- ptes 
 26 452 2210401          143.200.- ptes.” 
   
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 5.- Aprovació de la contractació, mitjançant concurs, de les 
obres d'execució del projecte d'ordenació al carrer de Rubió i Ors.     
 



 

 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient instruït per la contractació, mitjançant concurs, de 
les obres d'execució del projecte d'ordenació carrer Rubió i Ors.  
 
 Vistos els informes que figuren a l'expedient emesos per l'Arquitecte 
municipal, Cap del Departament de Contractació-Patrimoni. 
 
 Atès que el projecte d'ordenació carrer Rubió i Ors ha estat aprovat 
definitivament el 24 de setembre de 1997. 
 
 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Procedir a la contractació mitjançant concurs de les obres 
d'execució del projecte d'ordenació del carrer Rubió i Ors. 
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Condicions Econòmic- Administratives 
Particulars que figura com annex I. 
 
 Tercer.- Convocar concurs per a l'adjudicació de les obres, de 
conformitat amb l'article 86 de la Llei de Contractes de les Administracions 
Públiques. 
 
 Quart.- Donar publicitat a la licitació mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Autoritzar la despesa de caràcter  plurianual i fent ús de 
les facultats concedides per l'article 84 del R.D. 500/90, de 20 d'abril, ateses 
les circumstàncies excepcionals que concorren en el present expedient de 
contractació, aplicar la mateixa en els exercicis i pels imports següents:  
 
 
 51 222 6320108  de 1998           103.369.894.-ptes 
 51 222 6320108  de 1999           103.259.462.-ptes 
 
 
subordinat al crèdit que es consigni en els respectius pressupostos.” 
 
         
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 



 

Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Regidor del 
Grup Municipal d’Iniciativa-Els Verds, senyor Ignasi Riera i Gassiot, per 
manifestar que el pròxim any  tindrà lloc el centenari de la mort de Rubió i 
Ors, i el cent cinquanta aniversari de la publicació de la seva obra “Lo Gayter 
del Llobregat”, la qual va ser escrita a Cornellà, a la Masia Can Pi, per la qual 
cosa proposa que se celebri algún tipus d’acte commemoratiu a Cornellà, 
intervenint a continuació el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que recull aquesta iniciativa i es farà coincidir l’acte que 
correspongui amb la inaguració d’aquestes obres. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 6.- Aprovació  del Plec de clàusules econòmiques i 
administratives que ha de regir la Concessió administrativa de les 
instal.lacions per a l'explotació de la Botiga del Museu Palau Can 
Mercader. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient instruït per la contractació, mitjançant concurs, de 
la concessió administrativa demanial, per l'ús privatiu d'una botiga, amb desti 
a la venda d’articles relacionats amb el Museu de Can Mercader i la ciutat de 
Cornellà.  
 
 Vistos els informes que figuren a l'expedient emesos pel Arxiver 
Municipal i  Contractació-Patrimoni.  
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al Ple l'adopció dels següents  
 

ACORDS   
 
 Primer.- Aprovar el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmico-
Administratives que ha de regir la  contractació, mitjançant concurs, de la 
concessió administrativa demanial per l'ús privatiu d’una botiga, amb  desti a 
la venda d’articles relacionats amb el Museu de Can Mercader i la ciutat de 
Cornellà.     
 
 Segon.-  Aprovar la convocatòria de concurs per l'adjudicació de la 
concessió administrativa.  
 



 

 Tercer.- Anunciar la licitació i sotmetre l'esmentat Plec a exposició 
pública, de forma simultànea, durant un termini de 30 dies, mitjançant la 
inserció dels corresponents anuncis al Butlletí Oficial de la Província i Diari 
Oficial de la Generalitat, a efectes de possibles reclamacions. 
 
 En cas de produir-se reclamacions contra el Plec de Condicions la 
licitació s'ajornarà quant resulti necessari.” 
 
 
 Després d'una detallada  explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo,  pren la paraula el Portaveu del 
Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que el 
cànon que es preveu potser és molt elevat, ja que considera que tindrà poca 
rendabilitat, contestant sobre això el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  
que no obstant això, aquesta botiga no funcionarà tots els dies. 
   
 A continuació intervè el Regidor Delegat de l’Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar que això és una 
experiència pilot i s’haurà de veure si queda desert. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de IC-
EV, senyor Frederic Prieto Caballé, per preguntar si el Plec de Condicions 
concreta el tipus de productes a vendre, contestant sobre això el senyor 
Balmón, que contÉ previsions, en la mesura en què ha de ser material 
identificatiu de la ciutat i del museu,  que requerirà prèvia autorització de 
l’Ajuntament. 
 
 Tot seguit pren de nou la paraula el senyor Prieto, per preguntar si 
la producció dels béns a vendre ho podrà fer el concessionari, contestant el 
senyor Balmón, que sí, sempre i quan respectin les línies d’imatge aprovades 
per aquest Ajuntament . 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde,  José Montilla 
Aguilera, per assenyalar que aquest any  continuaran algunes obres del 
museu, en particular pel que fa referència als ascensors i les golfes. 
 
 A continuació intervé novament el senyor Prieto, per sol.licitar poder 
disposar d’una còpia del plec, petició que és acceptada en aquest mateix acte 
per Regidor de l’Àrea de Règim Interior i Governació, senyor Balmón. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         



 

 7.- Aprovació  del Plec de Condicions Jurídiques,  Econòmiques 
i Administratives de la concessió administrativa dels terrenys municipals 
situats al carrer  Albert Einstein, destinats a la construcció d'un Hotel. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmiques-
administratives regulador de l'atorgament de la concessió administrativa de 
l'ús privatiu dels terrenys municipals situats al carrer Albert Einstein, 
destinats a la construcció d'un hotel. 
 
 Vists així mateix l’informe de Contractació-Patrimoni. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al Ple l'adopció dels següents  
 
 

 ACORDS   
  
 Primer.- Aprovar el Plec de Condicions que ha de regir l'atorgament 
de la concessió administrativa de l’ús privatiu dels terrenys municipals, 
situats al carrer Albert Einstein d’aquesta ciutat, destinats a la construcció 
d'un hotel. 
 
 Segon.- Aprovar la convocatòria de concurs per l'adjudicació de la 
concessió esmentada. 
 
 Tercer.-  Anunciar la licitació i sotmetre l'esmentat Plec a exposició 
pública, de forma simultànea,  durant un termini de 30 dies, mitjançant la 
inserció dels corresponents anuncis al Butlletí Oficial de la Província i Diari 
Oficial de la Generalitat, a efectes de possibles reclamacions. 
 
 En cas de produir-se reclamacions contra el Plec de Condicions la 
licitació s'ajornarà quant resulti necessari.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         



 

 8.- Concessió, mitjançant subhasta, d'un espai i una parada en 
desús a l'interior del Mercat Municipal de Sant Ildefons, per a la 
instal.lació de dos nous llocs de venda. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmiques-
administratives regulador de l'atorgament de la concessió administrativa, 
mitjançant subhasta, de l'ús privatiu, d'un espai i una parada en desús a 
l'interior del Mercat Municipal de Sant Ildefons, per a la instal.lació de dos 
nous llocs de venda. 
 
 Vist així mateix l' informe de Contractació-Patrimoni.  
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al Ple l'adopció dels següents  
 
 
 

ACORDS   
 
 Primer.- Aprovar el Plec de Condicions que ha de regir l'atorgament 
de la concessió administrativa de l'ús privatiu, d'un espai i una parada en 
desús  a l'interior del Mercat Municipal de Sant Ildefons, per a la instal.lació 
de dos nous llocs de venda.  
 
 Segon.- Aprovar la convocatòria de subhasta per l'adjudicació de la 
concessió esmentada. 
 
 Tercer.-  Anunciar la licitació i sotmetre l'esmentat Plec a exposició 
pública, de forma simultànea,  durant un termini de 30 dies, mitjançant la 
inserció dels corresponents anuncis al Butlletí Oficial de la Província i Diari 
Oficial de la Generalitat, a efectes de possibles reclamacions. 
 
 En cas de produir-se reclamacions contra el Plec de Condicions la 
licitació s'ajornarà quant resulti necessari.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         



 

 9.- Aprovació de la contractació, mitjançant concurs, de les 
obres de construcció d'uns bucs musicals a la plaça de Mary Sampere. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient instruït per la contractació, mitjançant concurs, de 
les obres d'execució de construcció d'uns bucs musicals a la pça. Mary 
Sampere.  
 
 Vistos els informes que figuren a l'expedient emesos per l'Arquitecte 
municipal i el  Cap del Departament de Contractació-Patrimoni. 
 
 Atès que el projecte de construcció d'uns bucs musicals a la pça. 
Mary Sampere ha estat aprovat inicialment el 18 de desembre de 1997. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 
 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Procedir a la contractació mitjançant concurs de les obres 
de construcció d'uns bucs musical a la pza. Mary Sampere. 
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Condicions Econòmic- Administratives 
Particulars que figura com annex I. 
 
 Tercer.- Convocar concurs per a l'adjudicació de les obres, de 
conformitat amb l'article 86 de la Llei de Contractes de les Administracions 
Públiques. 
 
 Quart.- Donar publicitat a la licitació mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Autoritzar la despesa amb aplicació a l'exercici i per 
l'import següent:  
 
 51 431 6010904 de 1998           29.994.520. ptes.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 



 

 
 
         
 10.- Adjudicació, mitjançant concurs, de la concessió del dret 
funerari sobre 99 nínxols i 11 columbaris al Cementiri Municipal. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient instruït per l'adjudicació de la concessió del dret 
funerari sobre 300 nínxols i 210 columbaris del Cementiri Municipal. 
 
 Atès que el Ple de l'Ajuntament en sessió celebrada el 24 de juliol de 
1997 va aprovar el Plec de Condicions regulador de l'atorgament de la 
concessió i la convocatòria del concurs, al qual varen presentar un total de 
2.580 proposicions dintre del termini legalment establert, essent 557 el 
nombre de sol.licitants. 
 
 Atès que realitzada l'obertura de les pliques es va escloure la 
proposició corresponent a la senyora Carmen Hurtado Medina, per no reunir 
els requisits exigits, restant en conseqüència 2.579 proposicions. 
 
 Atès el contingut de l'article 7 del Plec de Condicions del concurs 
que estableix que si el número de licitadors que concorreixi al mateix i que 
obtingui la puntuació màxima fos inferior al de nínxols i columbaris objecte de 
licitació s'adjudicaran directament a aquells, procedint-se a sortejar els 
restants entre els licitadors que reuneixin la puntuació  immediatament 
inferior i així succesivament, fins a esgotar la totalitat dels nínxols i sepultures 
que entren en el concurs. 
 
 Atès el contingut de l'informe del Cap del Departament de Serveis 
Generals de 16 de febrer de 1998, comprensiu de la valoració de les 
sol.licituds i del que es desprén d'una banda l'adjudicació directa de 98 
nínxols i 11 columbaris i d'altra la necessitat de procedir al sorteig públic al 
que fa referència l'article 7 del Plec aprovat. 
 
 Atès que de les 557 sol.licituds presentades per optar als 300 
nínxols i 210 columbaris vacants, 38 (amb 17 punts), 7 (amb 16 punts), 37 
(amb 14 punts) i 16 (amb 12 punts) tenen dret a l'adjudicació directa en funció 
de la seva puntuació, de conformitat a l'article 7 del Plec, havent de procedir al 
sorteig dels nínxols restants entre els licitadors que reuneixen la puntuació 
adient. 
 
 A la vista de tot l'exposat, aquesta Comissió de Règim Interior i 
Governació proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

ACORDS 



 

 
 Primer.- Adjudicar la concessió del dret funerari sobre 98 nínxols al 
Cementeri Municipal per un termini de 20 anys, en les condicions que varen 
ser aprovades pel Ple Municipal celebrat el 24 de juliol de 1997, a les persones 
que figuren relacionades a continuació: 
 
 NÍNXOLS PRIMER PIS 
 
 Caballero Martínez, María De La Paz 
 Cañelles Lloret, José 
 Contreras Galindo, Carmen 
 Cumplido Gómez, Antonio 
 Díaz Martín, María 
 Domingo Pérez, Wencesla 
 Durán Buiza, Felisa 
 Estebanez Salagre, Angel 
 Fernández Gómez, Antonio 
 Fraile Criado, Ramona 
 Frias Gil, Antonia 
 García Marín, Alfonsa 
 Hidalgo Berberana, Teresa 
 Jiménez Baena, Ana 
 Laut Carrascosa, Natividad 
 López Conde, Telesforo 
 López Iborra, María Gloria 
 Maestro Maestro, Juan José 
 Márquez Santos, Constancia 
 Martínez Corcoles, Ana María 
 Murillo Barbancho, Inocencia 
 Navarrete Gómez, Esperanza 
 Pascual Tovar, Máxima 
 Poveda Monsalve, Juan Pedro 
 Puga Ortega, José 
 Puig Puig, Teresa Maria 
 Rodríguez Pérez, Carmen 
 Rojas López, María 
 Rojo García, Jerónima 
 Romero Sánchez, María Josefa 
 Ruano Capilla, Lucia 
 Sánchez Hernandez, Francisco 
 Sánchez Lérida, Andrés 
 Serra Blasco, Rosa 
 Silvera Quintana, Juan 
 
 NÍNXOLS SEGON PIS 
 
 Abril Molina, Manuela 
 Aldana Vázquez, Luisa 



 

 Basón Moreno, Josefa 
 Bonfill Llovet, María Angeles 
 Borreguero Miguel, Ana 
 Bravo Aguilar, María Victoria 
 Camacho Rey, Lorenza 
 Colume Jimeno, Rosa María 
 Collado Rojo, María 
 Díaz Jiménez, Ascensión 
 Fauste Fornells, Enrique 
 Fauste Fornells, María Carmen 
 Fauste Fornells, Mont.Nieves 
 Fauste Fornells, Rosa María 
 Figueredo Flores, Guillermo 
 García Martínez, Montserrat 
 García Martínez, Nuria 
 García Molina, Felipe 
 González Botello, José 
 González Gala, Josefa 
 González Hergueta, Dolores 
 Hernández Guerrero, Amalia 
 Izquierdo Sorribas, Teresa 
 Jurado Fernández, Miguel 
 Lombardia López, María Carmen 
 López Campos, Ana María 
 Marruecos Caceres, Robustiano 
 Martínez Pulido, Carmen 
 Molina González, María Victoria 
 Ortiz Flores, Elena 
 Ortiz Rodrigo, José Antonio 
 Pacheco Aguilera, Pedro 
 Padilla García, Josefa 
 Palomo Delgado, Carmen 
 Pascual Díaz, Ascensión 
 Pau Martínez, Montserrat 
 Peiro Salvador, Amparo 
 Pérez Santos, Fernando 
 Picón Mora, Dolores 
 Pizarra Hidalgo, Catalina 
 Rodríguez Pérez, Manuela 
 Rodríguez Roldán, Francisco 
 Ruiz Lora, Manuel 
 Saiz Frias, Antonio 
 Vera Molina, Mercedes 
  
 NÍNXOLS TERCER PIS 
 
 Alvarez Marrón, María Nieves 
 Enriquez Vila, Sergio 



 

 Escobar Blaya, Serafín 
 Florez Riesco, Belarmina 
 García Cuevas, Juan De Dios 
 García Zambrano, Abdón 
 González Redondo, Juan Antonio 
 Moyano Luque, Isidro 
 Murillo Marín, Avelino 
 Navarro Rubio, Dolores 
 Quintanilla Berbel, José 
 Rodríguez Muñoz, Fuensanta 
 Sannicolas García, Rafael 
 
 NÍNXOLS QUART PIS 
 
 Figueredo Flores, Gabriel 
 Rincón Barrionuevo, Fernando 
  
 NÍNXOLS CINQUÈ PIS 
 
 Blanco Arévalo Josefa 
 Martínez Lorente, Miguel 
  
 Segon.- Adjudicar la concessió del dret funerari sobre 11 
columbaris al Cementeri Municipal per un termini de 20 anys, en les 
condicions que varen ser aprovades pel Ple Municipal celebrat el 24 de juliol de 
1997, a les persones que figuren relacionades a continuació: 
 
 
 COLUMBARIS PRIMER PIS 
 
 Anguera Just, Eduardo 
 Avilés Arco, Encarnación 
 Gisbert Bernabe, Antonio 
 Gómez Escobedo, María Dolores 
 González Lorenzo, Vicente 
 Oliver Ontiveros, Amalia 
 Tortosa Ferré, Esther María 
 Sánchez Lérida, Andres 
 
 COLUMBARIS SEGON PIS 
 
 Huertas Chaves, Salvador 
 González Donate, María Antonia 
  
 COLUMBARI TERCER PIS 
 
 Díaz Montalbán, Juan 
 



 

 Tercer.- Requerir els adjudicataris a fi que en el termini de 30 dies 
hàbils a comptar des de la notificació d'aquest acord, compareguin davant el 
Negociat de Cementiris per a formalitzar la concessió i fer efectiu el cànon 
corresponent al nínxol o columbari adjudicat, el preu del qual s'indica a 
continuació, i retirar el títol acreditatiu de l'adjudicació: 
 
 NÍNXOLS 
 
 PIS PRIMER ............. 192.030,- PTES. 
 PIS SEGON  ............. 157.030,-  " 
 PIS TERCER ............. 135.030,-  " 
 PIS QUART  ............. 114.030,-  " 
 PIS CINQUÈ .............  93.030,-  " 
 
 COLUMBARIS 
 
 PIS PRIMER .............  40.935,- PTES. 
 PIS SEGON  .............  36.260,-  " 
 PIS TERCER .............  32.280,-  " 
 PIS QUART  .............  28.490,-  " 
 PIS CINQUÈ .............  24.690,-  " 
 
 Quart.- Realitzar un sorteig dels 202 nínxols restants entre els 
licitadors que reuneixen la puntuació adient. 
 
 Cinquè.- Comunicar els presents acords als adjudicataris i al 
departament de Serveis Generals, així com a la Intervenció Municipal.” 
 
 
 Després d'una detallada  explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Regidor del 
Grup Municipal de CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per manifestar que no 
està bé  que ara s’adjudiquin uns nínxols a unes persones que poden morir 
d’aqui a trenta anys. Al seu parer s’haurien d’adjudicar dia a dia, segons es 
vagin produint defuncions, perquè si nó algunes persones, quan morin no 
disposaran de nínxol i hauran de ser inhumats a un altre municipi. 
 
 En relació amb aquesta intervenció, pren la paraula el Regidor 
Delegat de l’Àrea de Règim Interior i Governació, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que han accedit a aquest concurs cinc-centes 
cinquanta persones, de les quals, aproximadament dues-centes, quedaran 
sense dret,  però  aquest any es convocarà un nou concurs, motiu pel qual 
invita a l’oposició a què, en relació amb el plec que s’elabori a l’efecte, proposin 
les modificacions convenients, en particular pel que fa referència al barem que 
s’aplica  per fer les adjudicacions. 
 



 

 Seguidament pren de nou la paraula el Regidor del Grup Municipal 
de CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo,  per assenyalar que hi ha gent que va 
pagant amb aquesta finalitat a una companyia d’assegurances, i no participa 
en aquestes licitacions perquè ja té aquest dret garantit per aqueixa via, però, 
el problema és que, quan mori, la companyia segurament li facilitarà un nínxol 
fora de Cornellà, perquè aquí no hi haurà. Pel que fa als adjudicataris actuals, 
es dóna la circumstància contrària, que és que segurament quan morin haurà 
finalitzat el termini de la concessió, i això, a més a més, fa que els joves que 
puguin morir  no disposin de nínxol. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 11.- Aprovació del rescat de la parada formada pels números 
127 i 128 del mercat municipal del Centre. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta del Departament d'Activitats i Ordenances així 
com els informes emesos pel Director del Mercat Centre, en dades 3 de 
setembre, 16 d'octubre i 10 de desembre de 1997, dels quals  es desprèn que 
la parada formada pels números 127 y 128   de l'interior del Mercat Municipal 
Centre d'aquesta ciutat i dels quals es  titular el senyor  Benjamín Bielsa 
Blasco, destinada a la venda de  comestibles,   es trova tancada al públic i en 
conseqüència sense activitat mercantil des del mes d’agost de 1997, romanent 
tancada al públic d'ença fins avui. 
 
 Resultant que el 23 de setembre  de 1997, el Tinent d'Alcalde de 
l'Àrea de Règim Interior i Governació, mitjançant la Resolució núm. 4429/97,  
va fer advertència al senyor Benjamín Bielsa Blasco, donat que la parada ja es 
trobava tancada,  de què procedís a la seva obertura al públic en el termini 
d'un mes i que en cas contrari es procederia a declarar extingida l'autorització 
atorgada i vacant, i havent presentat el titular de les parades, dintre del 
termini atorgat per al.legacions, escrit sol.licitant la baixa com a titular, per no 
ser aquestes favorables econòmicament. 
 
 Atès el que disposa el Reglament dels Mercats Municipals d'Abastos 
en els seus articles 19 apartat i) i 29 1 i 2, que contemplen l'extinció de 
l'autorització atorgada i la declaració de vacant de totes aquelles parades que 
no s'ocupin per espai d'un mes consecutiu amb independència de què s'hagi 
satisfet o no el cànon corresponent. 
 



 

 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

ACORDS  
 
 Primer.- Declarar extingida l'autorització atorgada al  titular senyor 
Benjamín Bielsa Blasco, per a la venda de  comestibles ,de la parada formada 
pels números  127 i 128, de l'interior del Mercat Municipal del Centre i 
declarar així mateix vacant l'esmentada parada, com a conseqüència de trovar-
se tancada al públic des del mes d'agost de  1997 i fins el dia d'avui, segons 
resulta dels informes del Director del Mercat Centre  
 
 Segon.- Concedir al titular senyor  Benjamín Bielsa Blasco,  el 
termini de 15 dies a comptar de l'endemà que rebi la notificació del  present 
acord,  a fi de què procedeixi a retirar de la parada  i magatzem els possibles 
béns i efectes de la seva pertenència, deixant-la lliure, a disposició d'aquest 
Ajuntament. 
 
 Tercer.- Comunicar el  present acord al senyor Benjamín Bielsa 
Blasco,  al Departament d'Activitats, al  Director del Mercat del Centre i a la 
Intervenció Municipal pel seu coneixement i efectes oportuns.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 
 
PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 12.- Aprovació inicial de la modificació de crèdit núm. 6/98  del 
pressupost de l’Ajuntament, mitjançant crèdit extraordinari finançat amb 
baixes per anul.lació de despeses. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta de modificació de crèdit mitjançant crèdit 
extraordinari, de l’Àrea d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis de data 18 
de febrer de 1998, per la construcció d’uns bucs musicals, per un import de 
29.994.520 pessetes. 



 

 
 Vist que el finançament d’aquest projecte ha d’ésser amb càrrec al 
romanent de tresoreria, però això no és possible, de moment, fins que no 
s’aprovi la liquidació del Pressupost de l’exercici 1997. 
 
 Vista la urgència de dotar el crèdit pressupostari per poder fer la 
licitació de les obres en el Ple del mes de febrer. 
 
 Atès que aquest projecte pot finançar-se per baixes per anul.lació de 
despeses d’altres partides pressupostàries. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a 1998. 
 
 Atès el que estableixen els articles 158 de la Llei 39/88, de 28 de 
desembre, Reguladora de les Hisendes Locals i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 
500/90, de 20 d’abril. 
 
 Vist l’informe favorable de l’Interventor General. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, d’acord 
amb el que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del Pressupost 
per a 1998, proposa al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 6/98 
per crèdit extraordinari finançat amb càrrec a baixes per anul.lació de 
despeses que es proposa, segons el següent detall: 
 
 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
                                                                   Consignació                                                             Consignació 
Partida                   Descripció                             inicial                 altes                baixes                       final 
 
51.431.6010904    Bucs Musicals                              0       29.994.520                                     29.994.520 
21.313.1600001    Quotes S.S.                427.218.768                                  29.994.520        397.224.248 
                                                                                      ------------------------------------------ 
                              TOTAL ............................................      29.994.520         29.994.520  
 
 
 Segon.- Exposar al públic en els termes establerts en l’article 150 
de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 



 

 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES, 
MANTENIMENT I SERVEIS 
 
 13.- Aprovació definitiva dels Estatuts i Bases d’Actuació de la 
Junta de Compensació de la Unitat 3 del Pla Especial del Sector Almeda. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 

 “Vist l’expedient incoat per a l’aprovació  de les Bases i Estatuts de 
la Junta de Compensació de  la Unitat d’Actuació UA3 del Pla Especial Sector 
Almeda de Cornellà de Llobregat, limitada pels carrers Teodoro Lacalle, Dolors 
Almeda, Passeig dels Ferrocarrils  Catalans  parcel.la  avinguda Picasso, 
promogut per Promociones J. Ruch. 
 
 Vist l’acord plenari de data 28 de novembre de 1996 pel qual 
s’aprovà inicialment la constitució de la Junta de Compensació de l’esmentada 
Unitat d’Actuació i dels seus Estatuts i Bases d’Actuació. 
 
 Vist que en el referit acord plenari es deixà palesa la conveniència 
que s’aportés per part dels germans Pallàs i Negrete les respectives escriptures 
d’acceptació d’herència de les finques aportades a la Junta de Compensació, i  
atès que dites escriptures ja consten en l’expedient corresponent. 
 
 Atès que durant el termini d’exposició pública de l’esmentat acord 
d’aprovació inicial, així com en les notificacions personals adreçades als 
interessats, no s’han presentat al.legacions. 
 
 Atès l’informe favorable emès per part de la Cap del Departament 
Administratiu d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
  
 Atès el que disposen els articles 64 i 65, per remissió del que 
estableix l’article 176 del Decret Legislatiu 1/90 , de 12 de juliol, pel qual 
s’aprova la Refosa dels Textos legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística, així com l’article 178 del mateix Decret Legislatiu i l’article 162 del 
Reial Decret  3288/1978, de 25 d’agost, pel que s’aprova el Reglament de 
Gestió Urbanística. 
 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada per l’article 4 del Reial Decret 



 

Legislatiu 5/96, de 7 de juny, de mesures liberalitzadores en matèria de sòl i 
col.legis professionals, i els articles 50.2C) i 112.3K)  de la Llei 8/87, de 15 
d’abril, municipal i de règim local de Catalunya, relatius a les competències 
atribuïdes al Ple de la Corporació Local,  la Comissió  Informativa 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment  i Serveis, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar definitivament els Estatuts i Bases d’Actuació de 
la Junta de Compensació de la Unitat d’Actuació 3 del Pla Especial Sector 
Almeda de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Designar, com  a representant en l’òrgan rector de la Junta, 
al senyor Antonio Martínez Flor, Tinent d’Alcalde d’Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis. 
 
 Tercer.- Publicar el present acord en el B.O.P  i procedir a notificar 
individualment a tots els propietaris afectats, tot requerint els que no hagin 
sol.licitat, la seva incorporació a la Junta de Compensació perquè ho efectuïn 
en el termini d’un mes, a comptar del dia següent de la recepció de la 
notificació, amb l’advertiment d’expropiació a favor de l’esmentada Junta, 
previst en els articles 162.5 del Reglament de Gestió Urbanística i 178 del 
Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol.” 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, pren la paraula el 
Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per 
preguntar si en aqueixa zona continua tenint l'Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA), moltes  propietats, 
contestant sobre això el Sr. Martínez que no, ja que fa temps es va fer un 
estudi de detall en terrenys colindants i és allí a on tenia propietats EMDUCSA 
. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CiU, 
senyor Ramon Blanco Lorenzo, per preguntar si no existia allí cap canal, 
contestant sobre això el Sr. Martínez que no. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que hi ha dues indústries a 
les quals això els produirà problemes si han de realitzar cessions, contestant 
pel que fa a aquesta qüestió, el Sr. Martínez,que hauran de cedir els vials, 
encara que suposa  que quan es constitueixi la Junta de Compensació, 
aquesta proposarà a l’Ajuntament un conveni per solucionar el problema, i per 
arribar a un acord de trasllat, en virtud del repartiment de benefici i 
càrregues. 



 

 
 Finalment, intervè novament el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que el seu Grup s’abstindrà de 
votar aquesta proposta, a l’igual  que va fer quan es va sotmetre a aprovació 
inicial. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
majoria absoluta  dels assistents, amb l’abstenció dels Regidors del Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes i senyora Mª. Isabel  Espinosa 
Fernández. 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal  Socialista, senyor José Luís Morlanes Galindo. 
 
 
         
 
 14.- Aprovació provisional del Pla Especial per l’agrupació 
d’empreses a la parcel.la industrial situada al carrer Olivar, número 6 , 
redactat per iniciativa privada a instància de la Societat Lion Building, 
S.L. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 

 “Vist l'expedient incoat per a l’aprovació del Pla Especial per 
l’agrupació d’empreses a la parcel.la industrial situada  al carrer Olivar, núm. 
6 de Cornellà de Llobregat, redactat per iniciativa privada a instància de la 
Societat Lion Building, S.L. 
 
 Vist l'acord plenari de data 27 de novembre de 1997  d’aprovació 
inicial de l'esmentat Pla  Especial així com la seva publicació en el B.O.P., en el 
D.O.G. i en el Periódico, per un període d'un mes, sense que durant aquest 
termini s'hagin produït al.legacions. 
 
 Atès l’informe emès per la Secretària General i per la Cap del 
Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Ates l’article 60 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, relatius 
als tràmits per procedir a l'aprovació dels Plans Especials. 
 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada per l'article 4 del Reial Decret 
Legislatiu 5/96, de 7 de juny, de mesures liberalitzadores en matèria de sòl i 
col.legis professionals, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de 
Règim Local 8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple 



 

de la Corporació Local,  la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.-  Aprovar provisionalment el Pla Especial per l’agrupació 
d’empreses a la parcel.la industrial situada al carrer Olivar núm. 6, de 
Cornellà de Llobregat, redactat per iniciativa privada a instància de la Societat 
Lion Building, S.L. 
 
 Segon.- Ordenar la remissió de l'esmentat expedient, en el termini 
màxim d'un mes des de la data d'aprovació del present acord, a la Comissió 
d'Urbanisme de Barcelona, a efectes de la seva aprovació definitiva. 
 
 Tercer.- Notificar els presents acords els interessats pel seu 
coneixement i efectes.” 
  
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
   
       
 
 15.- Aprovació provisional de la revisió del Pla Especial de 
Protecció del Patrimoni Històric, Artístic i Arquitectònic i el Catàleg 
corresponent. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient incoat per a la Revisió del Pla Especial de Protecció 
del Patrimoni  Històric,  Artístic i Arquitectònic de Cornellà de Llobregat. 
 
 Vist l'acord plenari de data 30 d'octubre de 1997  de nova aprovació 
inicial de l'esmentat Pla  Especial així com la seva publicació en el B.O.P., en el 
D.O.G. i en el Periódico, per un període d'un mes, sense que durant aquest 
termini s'hagin produït al.legacions. 
 
 Atès l’informe emès per la Secretària General i per la Cap del 
Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atesos els articles 38, 59 i 67  del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de 
juliol, relatius als tràmits per procedir a l'aprovació dels Plans Especials. 
 



 

 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada per l'article 4 del Reial Decret 
Legislatiu 5/96, de 7 de juny, de mesures liberalitzadores en matèria de sòl i 
col.legis professionals, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de 
Règim Local 8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple 
de la Corporació Local. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtud de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, 
de data 17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.-  Aprovar provisionalment la revisió del Pla Especial de 
Protecció del Patrimoni Històric, Artístic i Arquitectònic i el catàleg 
corresponent de Cornellà de Llobregat.  
 
 Segon.- Ordenar la remissió de l'esmentat expedient, en el termini 
màxim d'un mes des de la data d'aprovació del present acord, a la Comissió 
d'Urbanísme de Barcelona, a efectes de la seva aprovació definitiva.” 
 
 
 Després d'una detallada  explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, pren la paraula el 
Regidor del Grup Municipal de CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per 
preguntar com queden els voltants de l’edifici propietat del PSC del carrrer 
Lasarte,  contestant sobre això el senyor Martínez que la part del davant i del 
darrere la va comprar l’Ajuntament, i el tros que dóna  al carrer Lasarte és 
propietat d’un particular que no pot fer res, perquè no disposa de parcel.la 
mínima, i davant la possibilitat de què l’Ajuntament, ho compri, el propietari 
demana molt més diners del que  val, per la qual cosa en aquest moments 
s’està negociant. En qualsevol cas, aquesta part ha estat tancada per 
l’Ajuntament, perquè es un niu de brutícia. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per assenyalar que el fet de què es pugui aprovar aquest Pla 
provisionalment, sense que s’hagin realitzat al.legacions, es un tema molt 
important. 
 
 En relació amb aquesta qüestió,  pren de nou la paraula  el Regidor 
Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis,  senyor Antonio 
Martínez Flor,  per  assenyalar que provablement la Generalitat posi 
problemes, en la mesura en què està en contra de què el catàleg contingui la 
Masia de Can Fatjó. 
 



 

 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
        
 
 
 Arrivant aquest punt, el senyor Alcalde, fa constar que els punts 16 
i 17 es debatran conjuntament. 
 
 Es llegeixen els dictamens de la Comissió Informativa d’Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis,  que textualement diuen: 
 
 16.- Aprovació inicial de la modificació puntual del PGM 1976, 
per canvi d’ús, en el sector Destraleta. 
 
 
 Vist l'expedient incoat per a la Modificació puntual del Pla General 
Metropolità de 1976, per canvi d’ús, en el Sector Destraleta de Cornellà de 
Llobregat, l’àmbit del qual està delimitat per l’Avinguda de Can Corts. la línea 
fèrria Barcelona-Martorell, el carrer Isaac Peral i el terme municipal de Sant 
Joan Despí. 
 
 Vist l'acord plenari de data 27 de febrer de 1997 d’exposició pública 
dels criteris previs de l'esmentada modificació ,en aplicació de l'article 125 del 
Reglament de Planejament Urbanístic, així com la seva publicació en el B.O.P. 
i en el Periódico, per un període de trenta dies. 
 
 Atés que durant  el termini d’exposició pública s’ha presentat un 
informe de la Direcció General d’Ordenació del Territori i Urbanisme, signat 
per l’arquitecte senyor Jordi Carner i Costa, que conté una serie de 
suggeriments, els quals, i segons  l’informe  emès per la Cap del Departament 
Tècnic d’Urbanisme i Obres, s’han tingut en compte, llevat del nombre màxim 
de plantes i sostre màxim, ja que rebaixar el sostre faria inviable l’objectiu de 
destinar sòl a habitatges de protecció oficial.  
 
 Atés que mitjançant escrit de data 29 d’octubre de 1997 s’ha 
presentat fora de termini una al.legació als criteris de la modificació de 
referència pel senyor Andreu Nubiola i Bellido, en nom i representació de la 
Societat PINORD, S.L., manifestant que l’expedient de criteris previs imposa a 
la seva finca unes obligacions sense obtenir beneficis en forma d’aprofitament 
edificatori, que la Modificació del Pla General es realitza per justificar el Pla 
Especial del Sector i per últim, que la única motivació del planejament en 
tràmit és l’aprofitament patrimonial per part de l’Administració. 
 
 Atès l’informe desfavorable emès en relació a l’esmentada al.legació 
per la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme i Obres. 
 
 Atès l’informe emès per la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme 
i Obres, en relació a l’expedient de Modificació del  Pla General Metropolità  en 



 

el  sector Destraleta, segons el qual la modificació proposada no afecta al 
sistema d’aquipaments comunitaris, ni al sistema viàri bàsic establert pel 
PGM-76, ni al sistema general ferroviari, sinó que tan sols realitza un petit 
ajustament de la zona 3 al voltants de l’estació per ajustar-la al límit de les 
parcel-les, la qual cosa representa una variació inferior al 8% de la superfície 
del sector. 
 
 Atès l’informe favorable emès  per la Cap del Departament 
Administratiu d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, en relació a 
l’expedient de referència. 
 
 Atesos els articles 114 del Text Refós de la Llei del Sòl 1/92 de 26 de 
juny ; 128 i següents del Reglament 46 i 147 del Reglament de Planejament 
Urbanísitic de 23 de juny de 1978 ;  i 55 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de 
juliol, pel que fa a la tramitació de l’expedient. 
 
 Atès el que disposen els articles 41 i 42 del Decret Legislatiu 1/90, 
de 12 de juliol, pel qual s’aprova la refosa dels textos legals a Catalunya en 
matèria urbanísitca, quant a la suspensió de l’atorgament de llicències. 
 
 Atès  que l’adopció de l’acord present és de  competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l’Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, de 
data 17 de juliol de 1996, la Comissió Informativa d’Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Prendre en consideració els suggeriments continguts en 
l’informe de la Direcció General d’Ordenació del Territori i Urbanisme, llevat 
dels que fan referència al nombre de plantes i sostre màxim, pels motius 
assenyalats en la part expositiva del present acord. 
 
 Segon.- Desestimar les peticions articulades a l'escrit d'al.legacions 
presentat pel senyor Andreu Nubiola i Bellido, en nom i representació de la 
Societat Pinord, S.L., en base a l’informe emès per la Cap del Departament 
Tècnic d’Urbanisme i Obres, que s’adjunta i forma part integrant del present 
acord. 
 
 Tercer.- Aprovar inicialment la Modificació  Puntual del Pla General 
Metropolità de 1976, per canvi d’ús en el  Sector Destraleta de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Quart.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat expedient a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte en el B.O.P, D.O.G.C. i en un dels diaris 
de major difusió de la província pel període d'un mes, als efectes de què 
durant aquest termini puguin formular-se les al.legacions que s'estimin 
convenients. 
 



 

 Cinquè.- Notificar el present acord als interessats, pel seu 
coneixement i efectes, així com a l’Ajuntament de Sant Joan Despí. 
 
 Sisè.- Suspendre en l'àmbit esmentat l’atorgament de llicències de 
parcel.lació d’edificació i de demolició, per un termini màxim d’un any, 
comptat des de la publicació del present acord.” 
 
 
 17.- Aprovació inicial del Pla Especial del sector Destraleta. 
 
 “Vist l'expedient incoat per a l’aprovació del Pla Especial del Sector 
Destraleta de Cornellà de Llobregat. 
 
 Vist l'acord plenari de data 27 de febrer de 1997 d’exposició pública 
dels criteris previs de l'esmentat Pla, en aplicació de l'article 125 del 
Reglament de Planejament Urbanístic, així com la seva publicació en el B.O.P. 
i en el Periódico, per un període de trenta dies. 
 
 Atés que durant  el termini d’exposició pública s’ha presentat un 
informe de la Direcció General d’Ordenació del Territori i Urbanisme, signat 
per l’arquitecte senyor Jordi Carner i Costa, que conté una serie de 
suggeriments, els quals, i segons  l’informe  emès per la Cap del Departament 
Tècnic d’Urbanisme i Obres, s’han tingut en compte, llevat del nombre màxim 
de plantes i sostre màxim, ja que rebaixar el sostre faria inviable l’objectiu de 
destinar sòl a habitatges de protecció oficial.  
 
 Atés que mitjançant escrit de data 29 d’octubre de 1997 s’ha 
presentat una al.legació als criteris de la modificació de referència pel senyor 
Andreu Nubiola i Bellido, en nom i representació de la Societat Pinord, S.L., 
manifestant que l’expedient de criteris previs imposa a la seva finca unes 
obligacions sense obtenir beneficis en forma d’aprofitament edificatori, que la 
Modificació del Pla General es realitza per justificar el Pla Especial del Sector i 
per últim, que la única motivació del planejament en tràmit és l’aprofitament 
patrimonial per part de l’Administració. 
 
 Atès l’informe desfavorable emès en relació a l’esmentada al.legació 
per la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme i Obres. 
 
 Atès l’informe emès per la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme 
i Obres, en relació a l’expedient del Pla Especial sector Destraleta, segons el 
qual la delimitació d’aquest Pla i dels seus paràmetres urbanìstics venen  
marcats per la Modificació Puntual del Pla General Metropolità de 1976 en el 
mateix àmbit i que es tramita conjuntament, i que els objectius generals del 
Pla Especial i de la Modificació del PGM són els mateixos. 
 
 Atès l’informe favorable emès  per la Cap del Departament 
Administratiu d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, en relació a 
l’expedient d’aprovació del Pla Especial del Sector Destraleta 



 

 
 Atesos els articles 146 i 147 del Reglament de Planejament 
Urbanísitic de 23 de juny de 1978. 
 
 Atès el que disposen els articles 41 i 42 del Decret Legislatiu 1/90, 
de 12 de juliol, pel qual s’aprova la refosa dels textos legals a Catalunya en 
matèria urbanísitca, quant a la suspensió de l’atorgament de llicències. 
 
 Atès  que l’adopció de l’acord present és de  competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l’Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, de 
data 17 de juliol de 1996, la Comissió Informativa d’Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Prendre en consideració els suggeriments continguts en 
l’informe de la Direcció General d’Ordenació del Territori i Urbanisme, llevat 
dels que fan referència al nombre màxim de plantes i sostre màxim, pels 
motius assenyalats en la part expositiva del present acord. 
 
 Segon.- Desestimar les peticions articulades a l'escrit d'al.legacions 
presentat pel senyor Andreu Nubiola i Bellido, en nom i representació de la 
Societat PINORD, S.L., en base a l’informe emès per la Cap del Departament 
d’Urbanisme i Obres, que s’adjunta i forma part integrant del present acord. 
 
 Tercer.- Aprovar inicialment el Pla Especial del Sector Destraleta de 
Cornellà de Llobregat. 
 
 Quart.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat expedient a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte en el B.O.P, D.O.G.C. i en un dels diaris 
de major difusió de la província pel període d'un mes, als efectes de què 
durant aquest termini puguin formular-se les al.legacions que s'estimin 
convenients. 
 
 Cinquè.- Notificar el present acord als interessats, pel seu 
coneixement i efectes. 
 
 Sisè.- Suspendre en l'àmbit esmentat, i per un termini màxim d'un 
any, a comptar des de la publicació del present acord , l'atorgament de 
llicències de parcel.lació, d'edificació i de demolició.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut dels punts feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmeten a votació els 
dictamens 16 i 17, i són  aprovats per unanimitat dels assistents. 
 
 



 

 
 
 18.- Sol.licitar a la Delegació Territorial del Govern de la 
Generalitat, la contractació avançada de l’obra de remodelació del carrer 
Rubió i Ors, acollida  al PUOSC, anys 1998/1999. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 

 “Vista la voluntat d’aquesta Corporació de contractar conjuntament 
les dues fases del projecte d'obres de reforma per a l’ordenació del carrer 
Rubió i Ors, havent estat aprovat com a únic per l’Ajuntament Ple en sessió 
celebrada del dia 24 de juliol de 1997 i dividit en fases a efectes de les 
subvencions atorgades. 
 
 Vista la Resolució del Conseller de Governació de la Generalitat de 
Catalunya de 2 de juliol de 1996, per la qual es regula l’avançament de la 
contractació de les actuacions atribuïdes per acord de la Comissió de 
Cooperació Local de Catalunya al Pla únic d’obres i serveis de Catalunya, anys 
1997, 1998 i 1999. 
 
 Atès els articles 218, 219 i 264 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local; articles 12.3, 24 i concordants del Reglament 
d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, 
de 13 de juny, així com la Llei 13/95, de 18 de maig, de Contractes de les 
Administracions Públiques; la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Sol.licitar a la delegació territorial del Govern de la 
Generalitat l’avançament de la contractació de l’obra “Remodelació del carrer 
Rubió i Ors”, atribuïda per la Comissió de Cooperació Local de Catalunya al 
Pla únic d’obres i serveis de Catalunya de les anualitats de 1998 i 1999. 
 
 Segon.- Manifestar que aquesta contractació s’entén realitzada sota 
la plena responsabilitat de aquest Ajuntament, atès que, per al lliurament de 
les subvencions corresponents als programes dels exercicis de 1998 i 1999 
caldrà atenir-se a l’aprovació del pressupostos respectius i als acord del 
Govern de la Generalitat. 
 
 Tercer.- Comunicar el present acord a la Delegació Territorial del 
Govern de la Generalitat a Barcelona i al Consell Comarcal del Baix Llobregat.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 



 

Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 19.- Aprovació inicial del projecte d’obra ordinària de primer 
establiment, “Urbanització de la plaça Almeda”.   
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el projecte d'obra ordinària de primer establiment denominat 
“Urbanització plaça Almeda”, redactat pels Serveis Tècnics Municipals, amb 
un pressupost de seixanta-quatre milions tres-centes noranta-sis mil cinc-
centes cinquanta-vuit pessetes, IVA inclòs, (64.396.558,- ptes.). 
 
 Atès el informe favorable, emes per l'Arquitecta Municipal/Cap del 
Departament Tècnic d'Urbanisme i Obres, obrants a l'expedient. 
 
 Vistos els articles 218, 219 i 264 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local; articles 12.3, 24 i concordants del Reglament 
d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, 
de 13 de juny, així com la Llei 13/95, de 18 de maig, de Contractes de les 
Administracions Públiques; la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte d'obra ordinària de primer 
establiment denominat “Urbanització plaça Almeda”, redactat pels Serveis 
Tècnics Municipals, amb un pressupost de seixanta-quatre milions tres-centes 
noranta-sis mil cinc-centes cinquanta-vuit pessetes, IVA inclòs, (64.396.558,- 
ptes.). 
 
 Segon.- Designar Direcció Facultativa de les obres esmentades al 
Sr. Josep Saura i Linares-arquitecte i Xavier Roa i López-arquitecte Tècnic. 
 
 Tercer.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 
Butlletí d'Informació Municipal i al Tauló d'Anuncis de la Corporació, per tal 
que qui es consideri interessat pugui efectuar al.legacions i reclamacions. 
Transcorregut l'esmentat termini, sense que hagin recaigut reclamacions, el 
projecte s'entendrà definitivament aprovat.” 
 
 



 

 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 
 20.- Desestimació de les al.legacions presentades per la 
senyora. Ana Maria Escruela Vergés, respecte al Pla Especial de 
modificació d’usos de la plaça Tàrrega. 
 
   Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient del Pla Especial de Modificació d'usos de la zona 
d'Equipaments de la plaça Tàrrega de Cornellà de Llobregat, l'objectiu del qual 
és l'assignació dels usos reals a l'àmbit de l'esmentat Pla Especial, el qual va 
ser aprovat inicialment en sessió plenària de data 25 de setembre de 1997. 
 
 Vist l'acord plenari de data 25 de setembre de 1997 de desestimació 
de les al.legacions presentades per la senyora Ana Maria Escruela Vergés, així 
com l'aprovació provisional de l'esmentat Pla Especial i la seva publicació en el 
D.O.G.C., en el B.O.P. i en el Periódico, per un període d'un mes. 
 
 Vist que  l'Ajuntament ha incorregut en un error en sotmetre 
novament a exposició pública la tramitació del Pla Especial de refèrencia amb 
motiu de la seva aprovació provisional donat que, de conformitat amb el que 
disposa l'article 60 del Decret Legislatiu 1/1990, de 12 de juliol, pel qual 
s'aprova la refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanistica, en la nova redacció donada a aquest pel Decret Legislatiu 16/94, 
de 26 de juliol, una vegada sotmés el Pla a exposició pública amb motiu de 
l'aprovació inicial no és necessari sotmetre'l novament a exposició quan es 
produeix l'aprovació provisional, llevat que en aquesta s'introdueixin 
modificacions substancials respecte del projecte aprovat inicialment. 
 
 Vist que mitjançant l'aprovació provisional del Pla Especial de 
referència es va aprovar amb aquest caràcter el mateix document que va ser 
objecte de l'aprovació inicial, sense introducció de modificacions de cap mena. 
 
 Atès que mitjançant escrit de data 12 de novembre de 1997 s'ha 
presentat una al.legació a l'aprovació provisional del Pla per la senyora Ana 
Maria Escruela Vergés que, en esència, és una reproducció de les que varen 
ser objecte de desestimació en l'acord adoptat en sessió  plenària de data 27 de 
setembre de 1997, i que,  segons informe emès en aquell tràmit per la 



 

Secretària General de l’Ajuntament,  no podia ser estimada en base als motius 
següents: 
 

a) Perquè  l'expedient que es tramita és d'aprovació d'un Pla 
Especial d'assignació d'usos, en exercici de les facultats que la 
legislació urbanística atorga a l'Administració, amb 
independència de les actuacions municipals relatives a la 
construcció de l'esmentat equipament, especialment tenint en 
compte que l'article 66 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de 
Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del procediment 
administratiu comú, tant pels supòsits de nul.litat com 
d'anul.labilitat, preveu la necessitat de conservació dels actes i 
tràmits, el contingut dels quals s'haurien mantingut de no 
cometre's la infracció. 

 
 En conseqüència, en la mesura en què la legislació urbanística, 

donada  la vinculació dels terrens a equipaments comunitari, 
preveu la possibilitat de construïr aquest equipament, procedeix 
la conservació de les obres realitzades, sense perjudici de la 
realització, per part d'aquesta Administració, del procediment 
legal adequat per a legalitzar-les. 

 
b) Perquè l'edificabilitat dels terrenys qualificats com a equipaments 

no està esgotada, en la mesura en què és d'1 m2s/m2s. de la 
qual cosa es desprén que existeixen 5.000 metres quadrats 
d'edificabilitat, de la que únicament hi ha esgotada 50 metres 
quadrats com a conseqüència de les dues sortides de 
l'aparcament del subsòl, i 25 metres quadrats com a 
conseqüència del local central, sense ús, que té la plaça 
actualment, en la mesura en què l'edificabilitat de l'equipament 
en construcció és de 140 metres quadrats sostre. 

 
c) Perquè tampoc es resta visibilitat al seu local respecte a la 

situació anterior des del carrer Urgell, ja que té exactament la 
mateixa després de construir l'aparcament del subsòl el seu dia, 
en la mesura  en què existia en el centre de la plaça un local 
sense ús que impedia la seva visió central. 

 
d) Perquè en aquest expedient no cap la petició de responsabilitat 

patrimonial que es substància en un expedient diferent, ni 
l'obertura del procediment a prova per a determinar aquesta 
responsabilitat, per ser matèria aliena i independent a aquest 
expedient de planejament urbanístic.  

 
 Atès que amb motiu de les noves al.legacions presentades, la 
Secretària General d'aquest Ajuntament, ha emès un nou informe, el núm. 
1/98, de 22 de gener,  que es remet íntegrament a l’emès amb motiu de 
l’aprovació provisional del Pla, amb una única matització,  relativa  a 



 

l’edificabilitat dels terrenys qualificats com a equipaments, ja que si bé en 
aquell informe es feia constar que no estava esgotada, en la mesura  en  què  
aquesta  era   d’1 m2t/m2s, el que suposava l’existència de 5000 m2 
d’edificabilitat total, en canvi aquesta edificabilitat,  segons el Pla General 
Metropolità, tal i com  es fa constar en el punt 3.2 de les ordenances 
reguladores de la figura de planejament objecte d’al.legacions és encara major, 
concretament d’1,65 m2t/m2s, el que suposa que l’edificabilitat total  és, 
segons el Pla General Metropolità, de 6.854,91 m2. 
 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada per l'article 4 del Reial Decret 
Legislatiu 5/96, de 7 de juny, de mesures liberalitzadores en materia de sòl i 
col.legis professionals, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de 
Règim Local 8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple 
de la Corporació Local, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Desestimar les peticions articulades a l'escrit d'al.legacions 
presentat per la Sra. Ana Maria Escruela Verges, en base a les consideracions 
abans exposades. 
 
 Segon.- Notificar el present acord a la Sra. Ana Mª Escruela Vergés 
per la seva condició d'interessada en l'expedient. 
 
 Tercer.- Ordenar la remissió de l'esmentat expedient, en el termini 
màxim d'un mes des de la data d'aprovació del present acord, a la Comissió 
d'Urbanísme de Barcelona, a efectes de la seva aprovació definitiva.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 
 21.- Aprovació definitiva del projecte modificat, del projecte 
d’obra ordinària “Millora de la vialitat del barri Riera”. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres Manteniment i Serveis, que textualment diu:   
 
 



 

 “Vist el projecte modificat del projecte d'obra ordinària "Millora de la 
vialitat del barri Riera de Cornellà", redactat pels Serveis Tècnics Municipals, 
dotat amb un pressupost de quinze milions quatre-centes vuitanta mil nou-
centes vuitanta-dues pessetes, IVA inclòs, (15.480.982,- ptes.), aprovat 
inicialment per acord plenari de data 30 d’octubre de 1997 i publicat 
reglamentàriament per termini de 30 dies. 
 
 Vist l’escrit de l’empresa Societat General d’Aigües de Barcelona, 
SA, de data 23 de desembre de 1997, RGE núm. 34.845, presentant al.legació 
a l’aprovació inicial de l’esmentat projecte. 
 
 Atès l’informe de la Cap del Departament Tècnic, la qual informa 
que no es tracta d’una al.legació pròpiament dita, ja que l’al.legant demana 
que els Serveis Tècnics de l’Ajuntament es posin en contacte amb els Serveis 
Tècnics d’Aigües de Barcelona, per coordinar els treballs que puguin afectar a 
les seves instal.lacions en la zona. 
 
 Atès el informe de la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, a l’aprovació definitiva del 
projecte. 
 
 Vistos els articles 218, 219 i 264 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local; articles 12.3, 24 i concordants del Reglament 
d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, 
de 13 de juny, així com la Llei 13/95, de 18 de maig, de Contractes de les 
Administracions Públiques; la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar, definitivament, el projecte modificat del projecte 
d'obra ordinària "Millora de la vialitat del barri Riera de Cornellà", redactat 
pels Serveis Tècnics Municipals, dotat amb un pressupost de quinze milions 
quatre-centes vuitanta mil nou-centes vuitanta-dues pessetes, IVA inclòs, 
(15.480.982,- ptes.). 
 
 Segon.- Publicar l'aprovació definitiva de l’esmentat projecte al 
Butlletí Oficial de la Província i al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, 
pel període de trenta dies, així com al Butlletí d'Informació Municipal i al Tauló 
d'Anuncis de la Corporació, a efectes de coneixement general. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord a l'empresa Societat General 
d’Aigües de Barcelona, SA, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
  Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 



 

Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 
 22.- Aprovació inicial del projecte modificat, del projecte 
executiu d’obra de primer establiment de connexió, interrelació i 
ordenació d’un espai situat entre la part alta i baixa de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el projecte modificat del projecte executiu d'obra de primer 
establiment de connexió, interrelació i ordenació d'un espai situat entre la part 
alta i baixa de Cornellà de Llobregat, redactat pel Sr. Antoni Pérez Rodríguez-
Arquitecte i Sr. Fernando Casanovas i Baró-Enginyer, per encàrrec dels 
Serveis d'Espai Públic de la Mancomunitat de Municipis de l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona, dotat amb un pressupost de noranta milions vuit-
centes vuitanta-quatre mil set-centes trenta-quatre pessetes, IVA inclòs 
(90.884.734,- ptes.). 
 
 Atès el informe favorable, emes per l'Arquitecta/Cap del 
Departament Tècnic d'Urbanisme i Obres, obrant a l'expedient. 
 
 Vistos els articles 218, 219 i 264 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal, 24 i 25.2 c) i d) del Reglament d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens 
Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, de 13 de juny, així com la Llei 13/95, 
de 18 de maig, de Contractes de les Administracions Públiques; la Comissió 
Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, proposa a 
l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  
 

ACORDS  
 
 Primer.-  Aprovar la modificació dell projecte executiu d'obra de 
primer establiment de connexió, interrelació i ordenació d'un espai situat entre 
la part alta i baixa de Cornellà de Llobregat, d’acord amb el projecte modificat 
que figura com document annex, dotat amb un pressupost de noranta milions 
vuit-centes vuitanta-quatre mil set-centes trenta-quatre pessetes, IVA inclòs 
(90.884.734,- ptes.) redactat pel Sr. Antoni Pérez Rodríguez-Arquitecte i Sr. 
Fernando Casanovas i Baró-Enginyer, per encàrrec dels Serveis d'Espai Públic 
de la Mancomunitat de Municipis de l’Àrea Metropolitana de Barcelona. 
 
 Segon.- Donar audiència al contractista de la obra principal, 
"connexió, interrelació i ordenació d'un espai situat entre la part alta i baixa de 



 

Cornellà de Llobregat", pel termini de deu dies de conformitat el que estableix 
l'article 43.c) del Reglament d'obres, activitats y serveis dels ens locals. 
 
 Tercer.- Donar trasllat dels Acords adoptats a la Mancomunitat de 
Municipis de l’Àrea Metropolitana de Barcelona, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
  Després d'una detallada  explicació del contingut del punt feta 
pel President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor,  en la que s’assenyala 
que l’aprovació, malgrat que així consti a l’ordre del dia, no serà inicial, sinó 
total, en un sol acte, en base a un informe de la Secretària, pren la paraula el 
Portaveu del Grup Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, qui, després 
de manifestar la seva conformitat amb que s’aprofiti la baixa  d’una subvenció 
Europea, assenyala que en aquesta modificació del projecte es preveu un 
enjardinament que no s’ha discutit, per la qual cosa sol.licita que primer es 
vegi per la Comissió Informativa,  motiu pel qual, si l’aprovació es definitiva no 
estaria d’acord. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per manifestar que no hi ha inconvenient que aquest tema s’analitzi 
a la Comissió Informativa, manifestant sobre això el senyor Flórez, que el 
problema és que s’aprova abans que es discuteixi. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d’IC-
EV, senyor Frederic Prieto Caballé, per assenyalar que, no obstant, es estrany 
que no ho veiessin, perquè aquest punt va anar a la Comissió, però alli es va 
suscitar un debat sobre altres aspectes del mateix i no es va analitzar aquest 
tema. 
 
 A continuació intervé el Regidor Delegat de l’Area d’Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, per proposar que 
s’aprovi amb l’objecte de no paralitzar-lo, i si després de la reunió de la 
Comissió es canvia algun aspecte, es podrà tramitar la modificació i incloure-
lo després. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que, al seu entendre, 
l’enjardinament no és un tema de tanta importància  com  la neteja que es  fa 
de la zona. 
 
 Seguidament intervé novament el Portaveu del Grup Municipal 
Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar la seva conformitat amb 
aquesta solució, i assenyalar que el problema no és l’enjardinament, sinó que 
es faci més obra civil, contestant sobre això el Regidor Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis senyor Antonio Martínez Flor, que 
l’obra és únicament la del parquing. 
 



 

 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 23.- Aprovar el conveni entre l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat i els senyors Josep Maria Espinós, Antoni Recort i la senyora 
Rosa Fort, mitjançant el qual s’executen les sentències del Tribunal 
Suprem, referent al projecte de reparcel.lació del Polígon 3 del sector 
Almeda. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la Sentència dictada el dia 7 de març de 1994, per la Secció 
Cinquena de la Sala Tercera del Tribunal Suprem, per la qual es desestima el 
recurs d’apel.lació interposat per aquest Ajuntament contra la sentència núm. 
705, de data 7 de novembre de 1990, dictada per la Secció Tercera de la Sala 
Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en 
el recurs núm. 485/89-A, interposat per la senyora Rosa Fort Pore contra la 
desestimació del recurs de reposició interposat contra el Projecte de 
Reparcel.lació del Polígon Industrial Almeda-3. 
 
 Vista la Sentència dictada el dia 7 de març de 1997, per la Sala 
Cinquena  del Tribunal Suprem, en el recurs de cassació núm. 9516/91, 
interposat per part de les representacions del Sr. Antonio Recort Penadés i de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, contra la sentència dictada el 5 de juny 
de 1991 per la Secció Tercera de la Sala Contenciosa Administrativa del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya promogut pel senyor Antonio 
Recort Penadés, contra la resolució que desestimava el recurs de reposició 
interposat contra la quota de liquidació provisional corresponent a la finca 
núm. 28, relativa al Projecte de Reparcel.lació del Polígon Industrial Almeda-3, 
en virtut de la qual s’estimava parcialment el recurs. 
 
 Atesos els acords de la Comissió de Govern d’aquest Ajuntament, 
mitjançant els quals l’Ajuntament resta assabentat de les esmentades 
sentències, en dades 15 de juny de 1994 i 29 d’octubre de 1997, 
respectivament. 
 
 Atès que de conformitat amb el que disposa l’article 105 de la Llei 
de la Jurisdicció Contenciós Administrativa, una vegada ferma la sentència i 
notificada en forma, ha de ser degudament executada. 
 
 Atès que l’adopció del present acord és de competència plenària, en 
virtut de l’article 50.2.c) de la Llei 8/87, de 15 d’abril, Municipal i de Règim 



 

Local de Catalunya, la Comissió Informativa d’Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS   
 
 Primer.- Aprovar la minuta del conveni, que figura com a annex del 
present acord, entre els senyor Antonio Recort Penadés, Rosa Fort Pore, Josep 
Maria Espinós Taya i l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, per a l’execució de 
les sentències esmentades en la part expositiva. 
 
 Segon.- Facultar a l’Alcalde-President d’aquesta Corporació, senyor 
José Montilla Aguilera, per a la signatura d’aquest conveni, així com per a què, 
amb caràcter previ a l’esmentada formalització, i mitjançant Decret, determini 
la quantitat a la qual ascendeixen els interessos legals que correspongui 
abonar als senyors Antonio Recort Penadés i Rosa Fort Pore. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord als interessats, així com a la 
Intervenció General i a la Tresoreria Municipal, per al seu coneixement i 
efectes.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 
 24.- Aprovació de la realització de la VIIIa. edició del Festival 
Internacional de Pallassos “Memorial Charlie Rivel”, d’acord amb la 
memòria que s’aprova simultàniament. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’informe emès pel Cap del Departament Tècnic de Cultura i 
Joventut, relatiu a la realització de la  VIIIª Edició del Festival Internacional de 
Pallassos “Memorial Charlie Rivel” de Cornellà de Llobregat, pel qual proposa 
l’aprovació de l’esmentat Festival que se celebrarà de l’11 al 17 de maig de 
1998.  
 
 Atès l’interès social d’aquesta activitat cultural que suposa en el 
sentit que : “El Festival Internacional de Pallassos, Memorial Charlie Rivel, de 



 

Cornellà de Llobregat, es considerat com un dels certàmens més importants a 
nivell europeu respecte al món dels pallassos. Ha passat més d’una dècada des 
d’aquell mes de març de 1984 en què va nèixer a Cornellà un Festival en 
homenatge al pallasso més gran de la història: Charlie Rivel.  
 
 Les set edicions anteriors d’aquest certamen l’han consolidat com 
una mostra de les millors companyies i artistes, que representen les diferents 
tendències existents, i la popularització del llenguatge universal de l’art de fer 
riure.  
 
 Amb el lema “Cap nen sense un somriure” el Festival contribueix de 
forma solidària, a la participació de nens i nenes d’altres indrets del món 
socialment menys afavorits. 
 
 El Festival compte amb el suport de la Generalitat de Catalunya, la 
Diputació de Barcelona, el Ministerio de Cultura, la Caixa de Catalunya, i 
altres iniciatives públiques i privades. 
 
 Per tot això, el Ponent de l’Àrea de Cultura, Esports i Relacions 
Ciutadanes proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORD  
 
 Únic.- Aprovar la realització de la  VIIIª Edició del Festival 
Internacional de Pallassos “Memorial Charlie Rivel” de Cornellà de Llobregat, 
d’acord amb la Memòria que s’aprova simultàniament.” 
 
         
   Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Serveis a la Persona, 
senyor Vicenç Badenes i Teixidó,  en la que assenyala que el projecte que 
s’impulsa aquest any està marcat per la austeritat,  pren la paraula  el Regidor 
del Grup Municipal d’IC-EV, senyor Gabriel Serrano Sánchez, per assenyalar 
que seria interessant, pel que fa referència a l’aspecte  sol.lidari, que parléssim 
també amb el Front Polisari, contestant el senyor Badenes que ja s’està en 
això, i que evidentment el Grup d’Iniciativa-Els Verds els podria ajudar en 
aquest tema. 
 
   Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, per informar que s’ha 
hagut de fer ja la programació, encara que hi ha algunes incerteses pel que fa 
al seu finançament, respecte del derivat de subvencions externes, tot i que a la 
majoria dels casos les tenim confirmades, però si es vol impulsar s’ha 
d’arriscar. 
 
   Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents.     
 
 



 

 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 25.- Referent a la necessitat de construcció de l’Hospital 
Comarcal del Baix Llobregat, previst en el Mapa Sanitari de Catalunya. 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal Socialista, que textualment 
diu: 
 
 “Des del començament de la dècada dels anys 80, la Generalitat de 
Catalunya va assumir les competències de planificació i ordenació sanitària  i 
la responsabilitat sobre la provisió pública dels serveis sanitaris. 
 
 En el marc del desplegament del Mapa Sanitari de Catalunya, la 
creació de la xarxa Hospitalària d’Utilització Pública (XHUP el 1985 i el 
posterior Pla de Reordenació Hospitalària de l’any 1986, van possibilitar la 
racionalització de l’activitat i la consolidació de la XHUP. En l’esmentat Pla de 
Reordenació es preveu la construcció de nous centres hospitalaris  d’àmbit 
comarcal. A la comarca del Baix Llobregat, per donar cobertura a les 
poblacions d’Esplugues de Llobregat, Cornellà de Llobregat, Sant Joan Despí, 
Sant Just Desvern, Sant Feliu de Llobregat, Molins de Rei i El Papiol, està 
prevista la construcció de l’Hospital Comarcal del Baix Llobregat (sector Oest). 
 
 L’Incasol disposa, des de fa anys, d’uns terrenys per a aquesta 
finalitat al polígon residencial de Sant Joan Despí. Hores d’ara la Generalitat 
de Catalunya no ha iniciat el procés d’elaboració del projecte ni el de la 
previsió dels recursos pressupostaris per part del Departament de Sanitat i 
Seguretat Social. 
 
 En un moment en què l’eficiència (fer allò que més convingui al 
menor cost possible) és molt important a les polítiques de benestar social i en 
les de sanitat en particular, la funció dels hospitals comarcals resulta bàsica 
en el sentit d’atendre aquelles malalties que precisin atenció hospitalària sense 
que sigui necessari aplicar tecnologies complexes, aconseguint un millor 
servei, més econòmic i apropant-lo més al ciutadà. 
 
 La població dels municipis abans esmentats, un total aproximat de 
250.000 habitants, a l’actualitat és atesa a l’Hospital Princeps d’Espanya de 
Bellvitge, que és un hospital d’alta tecnologia, de costos elevats, amb llargues 
llistes d’espera per a intervencions quirúrgiques i proves de diagnosi i que té 
els seus seveis d’urgència molt sovint colapsats. Aquests colapses, que 
provoquen en moltes ocasions situacions de molta tensió i de llargues hores 
d’espera, podrien quedar força reduits amb la construcció del nou hospital 
comarcal del Baix Llobregat, ja que moltes de les urgències podrien ser ateses 
en el nivell comarcal. Tanmateix, l’Hospital de Bellvitge podria disposar de més 
llits per a reduir les llistes d’espera. 
 



 

 Tanmateix el Baix Llobregat no té prou recursos hospitalaris per a 
donar assistència hospitalaria amb els criteris d’accessibilitat i de qualitat 
assistencial necessaris. La derivació a centres concertats fòra de la Regió 
Sanitària, les llistes d’espera, etc. en són exemples d’indicadors que 
reflecteixen l’esmentada situació. 
 
 El Servei Català de la Salut té la responsabilitat d’oferir a la 
població, amb equitat i eficiència, uns serveis sanitaris de qualitat, que donin 
resposta a les necessitats de salut. Aquestes necessitats han estat incloses 
com a objectius en el Pla de Salut de Catalunya. La seva consecució requereix 
intervencions concordants amb els criteris d’eficiència i factibilitat, per a 
proveir als ciutadans de serveis d’assistència primària i hospitalària. 
 
 Considerem que la construcció i posada en marxa d’un hospital 
comarcal de referència en els terrenys previstos a Sant Joan Despí contribuiria 
a solucionar el dèficit d’infraestructura sanitària i hospitalària. 
 
 Per aquest motiu, el Grup Municipal Socialista, proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Instar al Departament de Sanitat i Seguretat Social per a 
la construcció i posada en marxa de l’Hospital Comarcal del Baix Llobregat 
(sector Oest) als terrenys previstos per a tal fi al municipi de Sant Joan Despí. 
 
 Segon.- Donar trasllat d’aquesta moció al Conseller de Sanitat i 
Seguretat Social, al Director General del Servei Català de la Salut i al Gerent 
de la Regió Sanitària Costa Ponent, al Consell Comarcal del Baix Llobregat, i a 
la Federació d’Associació de Veïns del Baix Llobregat.” 
 
 
 Després d'una detallada  explicació del contingut de la Moció feta 
pel Portaveu del Grup Municipal Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, 
pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d’IC-EV, senyor Ignaci Riera i 
Gassiot, per assenyalar que aquest tema ha estat reiteradament plantejat en el 
Parlament de Catalunya durant el debat del pressupost, tant per Iniciativa per 
Catalunya, com pel PSC i Esquerra Republicana. Tots aquests Grups, 
continua assenyalant el senyor Riera, havien formulat abans preguntes al 
Parlament sobre aquest tema, però hi ha un estrany silenci, i en el debat de 
política general, quan el President de la Generalitat va dir que no hi ha cap 
comarca sense hospital, se li va dir que si existia una que era el Baix 
Llobregat. Per tots aquests motius suggereix que l’Alcaldia adreçi aquesta 
moció a  tots els Grups Polítics del Parlament, perquè insisteixin en aquesta 
proposta. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per manifestar que donada la seva 



 

vinculació amb el món sanitari, sap  que que des de la patronal s’està tractant 
el tema, i val la pena insistir en aquesta qüestió, ja que tots els informes són 
favorables, i és fonamental que se suprimeixin llits de Barcelona, per al 
sosteniment d’aquest nou hospital. Per això, el seu Grup està a favor, i a més 
a més, s’ofereix a ajudar en la mesura en què estigui en les seves possibilitats. 
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per manifestar que el suggeriment realitzat pel senyor Riera, al seu entendre, 
ha de ser acceptat. 
 
 Després d’això se sotmet a votació la moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents, amb el text que a continuació es transcriu i que 
incorpora l’esmentada  proposta.       
 
 “Des del començament de la dècada dels anys 80, la Generalitat de 
Catalunya va assumir les competències de planificació i ordenació sanitària  i 
la responsabilitat sobre la provisió pública dels serveis sanitaris. 
 
 En el marc del desplegament del Mapa Sanitari de Catalunya, la 
creació de la xarxa Hospitalària d’Utilització Pública (XHUP el 1985 i el 
posterior Pla de Reordenació Hospitalària de l’any 1986, van possibilitar la 
racionalització de l’activitat i la consolidació de la XHUP. En l’esmentat Pla de 
Reordenació es preveu la construcció de nous centres hospitalaris  d’àmbit 
comarcal. A la comarca del Baix Llobregat, per donar cobertura a les 
poblacions d’Esplugues de Llobregat, Cornellà de Llobregat, Sant Joan Despí, 
Sant Just Desvern, Sant Feliu de Llobregat, Molins de Rei i El Papiol, està 
prevista la construcció de l’Hospital Comarcal del Baix Llobregat (sector Oest). 
 
 L’Incasol disposa, des de fa anys, d’uns terrenys per a aquesta 
finalitat al polígon residencial de Sant Joan Despí. Hores d’ara la Generalitat 
de Catalunya no ha iniciat el procés d’elaboració del projecte ni el de la 
previsió dels recursos pressupostaris per part del Departament de Sanitat i 
Seguretat Social. 
 
 En un moment en què l’eficiència (fer allò que més convingui al 
menor cost possible) és molt important a les polítiques de benestar social i en 
les de sanitat en particular, la funció dels hospitals comarcals resulta bàsica 
en el sentit d’atendre aquelles malalties que precisin atenció hospitalària sense 
que sigui necessari aplicar tecnologies complexes, aconseguint un millor 
servei, més econòmic i apropant-lo més al ciutadà. 
 
 La població dels municipis abans esmentats, un total aproximat de 
250.000 habitants, a l’actualitat és atesa a l’Hospital Princeps d’Espanya de 
Bellvitge, que és un hospital d’alta tecnologia, de costos elevats, amb llargues 
llistes d’espera per a intervencions quirúrgiques i proves de diagnosi i que té 
els seus seveis d’urgència molt sovint colapsats. Aquests colapses, que 
provoquen en moltes ocasions situacions de molta tensió i de llargues hores 
d’espera, podrien quedar força reduits amb la construcció del nou hospital 



 

comarcal del Baix Llobregat, ja que moltes de les urgències podrien ser ateses 
en el nivell comarcal. Tanmateix, l’Hospital de Bellvitge podria disposar de més 
llits per a reduir les llistes d’espera. 
 
 Tanmateix el Baix Llobregat no té prou recursos hospitalaris per a 
donar assistència hospitalaria amb els criteris d’accessibilitat i de qualitat 
assistencial necessaris. La derivació a centres concertats fòra de la Regió 
Sanitària, les llistes d’espera, etc. en són exemples d’indicadors que 
reflecteixen l’esmentada situació. 
 
 El Servei Català de la Salut té la responsabilitat d’oferir a la 
població, amb equitat i eficiència, uns serveis sanitaris de qualitat, que donin 
resposta a les necessitats de salut. Aquestes necessitats han estat incloses 
com a objectius en el Pla de Salut de Catalunya. La seva consecució requereix 
intervencions concordants amb els criteris d’eficiència i factibilitat, per a 
proveir als ciutadans de serveis d’assistència primària i hospitalària. 
 
 Considerem que la construcció i posada en marxa d’un hospital 
comarcal de referència en els terrenys previstos a Sant Joan Despí contribuiria 
a solucionar el dèficit d’infraestructura sanitària i hospitalària. 
 
 Per aquest motiu, el Grup Municipal Socialista, proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Instar al Departament de Sanitat i Seguretat Social per a 
la construcció i posada en marxa de l’Hospital Comarcal del Baix Llobregat 
(sector Oest) als terrenys previstos per a tal fi al municipi de Sant Joan Despí. 
 
 Segon.- Donar trasllat d’aquesta moció al Conseller de Sanitat i 
Seguretat Social, al Director General del Servei Català de la Salut i al Gerent 
de la Regió Sanitària Costa Ponent, al Consell Comarcal del Baix Llobregat, a 
la Federació d’Associació de Veïns del Baix Llobregat i als Grups Parlamentaris 
del Parlament de Catalunya.” 
 
 
 
 
 26.- Referent  al procés de pau al Sàhara Occidental. 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal d’Iniciativa-Els Verds, que 
textualment diu: 
 
 
 “Assabentats de la reunió d’Institucions Catalanes Solidàries amb el 
Sàhara Occidental celebrada al Parlament de Catalunya el dia 12 de gener de 
1998. 



 

 
 Assabentats del Fòrum Internacional de Solidaritat amb la Dona 
Sahrauí celebrat a Barcelona, els dies 6, 7 i 8 de febrer de 1998. 
 
 Assabentats de la Campanya “Catalunya amb el Sàhara, Pau i 
Sobirania del poble sahrauí”, que es porta a terme en tot l’Estat espanyol per 
organitzacions polítiques, cíviques i socials. 
 
 Vist els documents signats pels i les representants, les resolucions 
aprovades, el Ple de l’Ajuntament de Cornellà, a proposta del Grup Municipal 
d’Iniciativa-Els Verds, acorda: 
 
 1.- Fer nostra la resolució que el Ple del Parlament de Catalunya va 
aprovar per unanimitat el passat 17 d’octubre de 1997, on es diu: 

 
“RESOLUCIÓ SOBRE EL PROCÉS DE PAU AL SÀHARA 
OCCIDENTAL” 
 
El Parlament de Catalunya, 
 
Reitera el seu ple suport al Pla de Pau de les Nacions Unides pel 
Sàhara Occidental tal com ja va manifestar en la Resolució 154/II i 
la Declaració de la Junta de Portaveus del 30 d’abril de 1996. 
 
Confia que el rellançament de les negociacions entre les parts 
implicades, el Marroc i el Front Polisari, amb la mediació del Sr. 
James Baker en nom del Secretari General de l’ONU, Sr. Kofi  
Annan, portin a una solució pacífica, justa i respectuosa amb la 
voluntat del poble sahrauí. 
 
Manifesta el seu reconeixement al poble de Catalunya, les entitats 
cíviques, els ajuntaments i el propi govern de la Generalitat per tota 
l’ajuda humanitària que durant els darrers anys han facilitat al 
poble sahrauí, víctima de l’exili a les inhòspites terres del desert 
algerià. 
 
Insta al Govern a prendre totes les mesures al seu abast per facilitar 
el suport i els mitjans necessaris per ajudar a fer el procés fins el 
proper Referèndum, sigui net, transparent i just. 

 
 2.- Fer nostre el manifest “Catalunya amb el Sàhara, Pau i 
Sobirania amb el poble Saharaui” i adherir-nos a la Plataforma de Suport al 
Poble Sahrauí. 
 
 3.- Fer nostra la resolució de la Comissió de Treball per a la 
Coordinació de l’ajuda i el suport a l’Unió Nacional de Dones Sahrauís, i a la 
resolució final del Fòrum Internacional de Solidaritat amb la Dona Sahrauí 
celebrat a Barcelona els dies 6, 7 i 8 de febrer de 1998. Així com l’adhesió a la 



 

Plataforma de Coordinació Internacional  de Solidaritat amb la Dona Sahrauí, 
que serà coordinada mitjançant la Fundació Ma. Aurèlia Capmany de 
Barcelona. 
 
 4.- Destinar una part dels recursos del programa de solidaritat 0,7% 
de 1998 per la població sahrauí. 
 
 5.- Treballar, durant aquest any 1998 per garantir que el procés de 
pau endegat sota el patrocini de l’organització de les Nacions Unides tiri 
endavant i  es pugui arribar a fer el referèndum d’autodeterminació, d’acord 
amb el Pla de Pau i els acords establerts de Houston entre les parts 
implicades. 
 
 6.- Reclamar que el procés previ i durant el dia  del referèndum 
sigui fet amb les màximes garanties de transparència, llibertat i seguretat per 
a tota la població sahrauí amb dret a vot i allò que lliurament decideixin els i 
les electores sigui aplicat escrupulosament. 
 
 7.- Fer una crida als ciutadans i ciutadanes de Cornellà i a les 
entitats cíviques  per tal que s’interessin per aquest procés i participin en les 
accions de recolçament que s’organitzin, intentant poterciar actes i accions 
vers aquest tema. 
 
 8.- Fer arribar aquesta moció a la Delegació del Front Polisari a 
Catalunya, a l’Associació Catalana d’Amics del Poble Sahrauí, al Grup 
Interparlamentari del Parlament de Catalunya, al President del Govern de 
l’Estat i als/les Portaveus dels grups parlamentaris del Congrés dels 
Diputats.” 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Regidor del Grup Municipal d’IC-EV, senyor Gabriel Serrano Sánchez, pren la 
paraula el Regidor del mateix Grup, senyor Ignasi Riera i Gassiot, per afegir 
que la presentació es faria en un moment important, ja que el proper 
divendres dia 13, el  President de la República Àrab Democràtica estarà a 
Catalunya, i visitarà els col.legis professionals, els partits polítics, etc., per la 
qual cosa, al seu entendre, serà un bon dia per acabar de sensibilitzar a la 
població sobre aquest tema, respecte del qual s’ha creat un doble grup, un, en 
la seva majoria constituït per polítics, i un altre, en el que estan representats 
les entitats, que actuen coordinadament. 
 
 Després d’això se sotmet a votació la moció i es aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 En aquest moment s'absenta de la sessió el Regidor del Grup 
Municipal d’IC-EV, senyor Ignasi Riera i Gassiot.   



 

 
 
 
 
 27.-  Referent al centenari de Federico García Lorca. 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal Mixt, que textualment diu: 
 
 
 “El dia 5 del pròxim mes de juny es complirà  el centenari del 
naixement de Federico García Lorca. Amb motiu del mateix, en infinitat de 
ciutats i pobles de Catalunya, Espanya, Europa i Amèrica, es van a celebrar, 
durant aquest any, actes de tot tipus. 
 
 L’obra, vida i mort d’aquest insigne poeta, són dignes que les 
tinguem a la memòria, com un exemple, tant des de l’àmbit literari, com de 
compromís social i cultural.  
 
 Tinc coneixement, perquè he parlat amb alguns, de què a Cornellà, 
hi ha persones i grups que tenen inquietud per l’aconteixement i, fins i tot, 
que tenen materials, obres de teatre i propostes perquè la nostra ciutat 
desenvolupi un programa que contingui diferents temes relacionats amb la 
seva obra i la seva persona. 
 
 Pet tot això, presento la següent 
 

MOCIÓ 
 
 Que el nostre Ajuntament. a través del Consell Municipal de 
Cultura i de l’IME, organitzi com més aviat millor, una trobada amb totes les 
persones que puguin estar interessades, tant en aportar ideas i materials, com 
a difondra’ls, del que surtin les concrecions necessàries per al 
desenvolupament de l’esmentat programa. 
 
 Encara que d’aquesta trobada han de sortir les propostes a 
realitzar, jo avanço algunes: exposicions, conferències, certàmens de poesia, 
teatre, concursos literaris, fins i tot murals, si des de les escoles i grups 
juvenils ho desitjen.”   
 
         
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, pren la 
paraula el Regidor Delegat de l’Àrea de Serveis a la Persona, senyor Vicenç 
Badenes i Teixidó, per assenyalar que, al seu entendre, és una gran idea, tot i 
que fa  tres o quatre mesos, a petició d’un grup d’entitats de Cornellà, es va 
celebrar una reunió per avalar les activitats que ells estaven realitzant o volien 
realitzar en relació amb aquest tema, i el Consell Municipal de Cultura, en una 
reunió que es convocarà i de la qual es rebrà la citació per tots els Grups, 



 

proposarà unes actuacions, assenyalant que tambè s’ha contactat amb el 
municipi de Fuentevaqueros, perquè ens cedeixin una exposició sobre la vida 
de Federico García Lorca. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per, a proposta del senyor Alcalde, assenyalar 
que si s’estan impulsant aquestes actuacions, qüestió que ell desconeixia, no 
té cap inconvenient en retirar la moció i que quedi convertida en l’acta en un 
prec. 
 
 Després d’això es retira la moció i es fa constar que totes aquestes 
intervencions constitueixen un prec i la seva contestació.  
 
  
 
 
 28.- Referent a l’impacte a la ciutat de comportaments incívics 
d’alguns propietaris de gossos.  
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal Mixt, que textualment diu: 
 
 
 “Tots som conscients de la incidència dels gossos en la brutícia, 
l’higiene i la mala imatge que presenten les nostres places i carrers. 
 
 Des de l’Ajuntament s’ha fet un esforç i una aposta per cercar una 
solució a aquest desagradable problema. S’han construït 13 o 14 pipi-cans, la 
superfície de la qual total oscil.la entre els 6 i 7.000 m2. una quantitat d’ús 
exclusiu, res menyspreable, tal vegada superior a la destinada perquè els 
nostres nens i nenes puguin jugar, córrer i saltar. Amb això no vui que es mal 
interpreti que estic en contra dels gossos, sinó que constato un fet real que 
preocupa a molta gent. 
 
 Aquesta solució no ha tingut, ni molt menys, l’efecte esperat i 
desitjat. Els nostres carrers continuen sent, amb avantatge, el principal pipi-
cans de la ciutat. És clar que la culpa no és dels gossos, sinó d’aquells i 
aquelles que, amb total menyspreu a la convicència treuen al gos a què 
defequi on li doni ganes, i no ho recullen. 
 
 Hi ha qui diu que no porta el gos al pipi-cans perquè es pot infectar, 
(fins i tot exposen recomanacions, en aquest sentit, del veterinari), altres 
perquè es barallen, o perquè els grans atacs als petits, etc. Tal vegada, en tot 
això hi hagi un poc de veritat, un pipi-cans és un lloc que produeix mals olors 
i que, indubtablement, genera microorganismes nocius per a la salut humana. 
D’això que hi hagi hagut queixes i rebutj que han conduït a la eliminació 
d’alguns d’ells. Tot això s’acabaria amb un compromís cívic de totes les 
persones que tenen gossos. 
 



 

 Aquest és un problema que requereix d’una solució efectiva i 
concloent, encara que suposi guanyar-nos algunes crítiques, que sempre 
vindran de persones indignes i irrespectuoses. Seran moltes més les que lo 
agrairan, fins i tot entre els amants dels animals. 
 
 És evident que, com en tantes coses, és una qüestió cultural, de 
manca de respecte i d’estima a la ciutat, a la societat i a sí mateix. 
 
 Per tot lo exposat proposo la següent 
 

MOCIÓ 
    
 Primer.- Que es faci una campanya de sensibilització ciutadana, 
fent entendre que el problema és de tots. 
 
 Segon.- Que es lliuri una placa, fàcilment detectable, conforme el 
gos està censat, que quan no la porti, el propietari sigui requerit, pel 
procediment que es determini, perquè ho censi. 
 
 Tercer.- Que a cada propietari de can censat, se li lliuri una pala 
que reculli els excrements, que haurà de portar a sobre quan porti el animal. 
 
 Quart.- Que es revisin les ordenances de comportament i fiscals per 
a cada una de les infraccions i que es faci complir. 
 
 Cinquè.- Que s’estudiï altres pipi-cans que no produeixi els 
inconvenients que tenen aquestos. Per exemple: hi ha uns, que consisteixen en 
una banda movible, en la que el gos defeca i polsant un botó gira, al temps 
que cau un raig d’aigua, tot lo qual està connectat al clavegueram. 
 
 Com no podia ser d’altre manera, aquesta moció està oberta a les 
aportacions i modificacions que la millorin.” 
         
 
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu  del Grup Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, qui 
manifesta  que la moció està oberta a qualsevol  proposta, pren la paraula el 
Portaveu del Grup Municipal Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, per 
assenyalar que tots estan d’acord, com es va dir a la Junta de Portaveus, en 
aquest tema, i de fet ja s’han fet campanyes i actuacions com la instal.lació 
dels pipi-cans i la creació d’un equip especial en la Guàrdia Urbana, la qual 
cosa ha produït com efecte immediat un increment del cens caní. No obstant 
l’anterior, el senyor Balmón proposa la realització d’una sèrie de modificacions 
en el text, unes relatives al paràgraf en el que es qüestionen els pipi-cans, 
altres relatives al dispositiu segon  de la moció, ja que s’estan plantejant 
alternatives del tipus de neteja d’aquests serveis i també respecte dels 
paràgrafs quart i cinquè. 
 



 

 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per assenyalar que el paràgraf que parla dels 
pipi-cans, únicament constata una realitat, i per tant, des del seu  punt de 
vista no s’ha de retirar. 
 
 En relació amb això intervé el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per assenyalar que el problema és que l’Equip de Govern no comparteix la 
diagnosi que serveix de motivació a la moció.   
 
 Seguidament pren de nou la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que si ha de convertir 
també aquesta moció en un prec, estaria d’acord, sempre que no es deixi en 
l’oblit, assenyalant sobre això el Sr. Alcalde, que en aquest camp s’estan fent 
moltes coses, però no hi ha solucions miraculoses, perquè en cap municipi ni 
d’Espanya ni de fora d’Espanya, han solucionat aquest problema. 
 
 Tot seguit intervé novament el Sr. Flórez, per assenyalar que el 
problema és que  el resultat del que s’ha fet ha estat pràcticament nul, però, 
en qualsevol cas, considerant que l’important és que es faci alguna cosa, el Sr. 
Flórez manifesta que retira la moció i planteja que figuri a l’acta com un prec 
al qual s’ha donat resposta. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC-
Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que si és un prec, 
no hi ha cap inconvenient, però que si es planteja o es manté la moció, el seu 
grup no l’assumiria, per la qualificació que es dóna respecte al funcionament 
dels serveis dels pipi-cans, ja que aquests serveis es van instal.lar en la 
mesura en què, al seu dia, es van demanar insistentment. En canvi 
compartiria la moció pel que fa referència a la campanya, a l’acció de la 
Guàrdia Urbana, i al fet de què es proporcioni alguna identificació per  facilitar 
les mesures sancionadores. 
 
 A la vista d’això es retira la moció i queda convertira en un prec, 
contestat. 
 
  
 
 
 29.- Referent a la celebració d’un homenatge a l’actor Joan 
Capri. 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal de CiU, que textualment diu: 
 
 
 “Atès que Cornellà sempre ha estat una ciutat sensible amb la 
cultura i ha sabut rebre homenatge a les persones que han destacat dins 
aquest camp, com ara Mary Sampere o Carmen Amaya. 
 



 

 Atès que Joan Capri ha estat un dels actors catalans més humils 
però alhora més capdavanters a l’hora de crear a Catalunya una manera 
d’actuar amb una naturalitat molt propera al poble. 
 
 Atès que pensem que sempre és millor fer homenatges en vida que 
no, com s’acostuma a fer, quan ja és tard per a demostrar el reconeixement a 
una tasca ben feta. 
 
 Per tot l’exposat es proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
  
 Primer.- Organitzar un homenatge a l’actor Joan Capri en 
reconeixement a la seva trajectòria artística.” 
  
         
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, que ja a 
priori ofereig la possibilitat de retirar la moció, i que quedi convertida en un 
prec, sol.licita que l’acte d’homenatge al actor Joan Capri, pugui quedar 
incorporat dins del Festival de Pallassos, contestant sobre això el Sr. Alcalde, 
José Montilla, que també pot incorporar-se a la Festa Major, Ja es buscarà un 
acte. 
 
   Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC-
Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que, al seu parer, 
s’ha d’acceptar, perquè és sumar-se a un moviment que ja està en marxa i que 
intenta fer justícia, ja que aquest tipus de persones, quan es posen malaltes, 
acostumen a  quedar en el més absolut dels abandonaments. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor-Delegat de l'Àrea de Serveis 
a la Persona, senyor Vicenç Badenes i Teixidó, qui, després de manifestar la 
seva conformitat amb aquesta proposta, assenyala que tampoc s’ha d’oblidar 
que, pel que ell sap, va ser un home polèmic dins de l’escena d’aquest món a 
Catalunya. 
 
 A la vista de tot l’anterior, es retira la moció i queda convertida en 
un prec contestat. 
 
   
 
 30.- Referent al pàrquing de l’Hospital Princeps d’Espanya de 
Bellvitge. 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal Socialista, que textualment 
diu: 
 
 



 

 “El Servei  Català de la Salut té la responsabilitat d’oferir a la 
població, amb equitat i eficiència, uns serveis sanitaris de qualitat, que donin 
resposta a les necessitats de salut. El Pla de Salut de Catalunya contempla 
com a objectiu proveir l’assistència sanitària amb criteris d’accessibilitat. 
 
 Recentment l’Hospital de Bellvitge ha privatitzat l’ús de la zona 
d’aparcament, mitjançant la concessió administrativa a l’empresa privada 
“Técnicas de Aparcamientos Urbanos, S.A.” que inicialment va procedir a 
l’execució de les obres d’ampliació i reforma del parking de l’hospital. 
 
 Com a conseqüència d’aquesta concessió administrativa els usuaris 
i els seus familiars que acudeixen a l’Hospital de Bellvitge han d’efectuar 
importants despeses, segons el temps que hi hagin d’invertir, en concepte 
d’aparcament, despeses que es poden fer del tot insostenibles per als familiars 
de malalts d’estades perllongades i en els casos en què cal passar-hi nits 
senceres. 
 
 S’han aixecat moltes queixes dels ciutadans referides a les 
dificultats per a l’accés a l’Hospital de Bellvitge. La despesa en concepte 
d’aparcament trenca el criteri d’accessibilitat per a l’atenció sanitària amb 
criteris d’equitat. La necessitat d’efectuar una despesa per a la utilització de 
l’aparcament condiciona negativament l’accessibilitat dels usuaris de la sanitat 
i dels seus familiars i vulnera els principis bàsics per a una assistència 
hospitalària especialitzada a l’abast de tothom. 
 
 Cal tenir en compte també que l’Hospital de Bellvitge es troba en 
una zona de difícil o impossible accés en transport públic per al conjunt de la 
població de referència, la de la Regió Sanitària Costa Ponent, i que per a molts 
ciutadans no hi ha altra alternativa que anar-hi en cotxe. 
 
 És per aquest motiu que el Grup Municipal Socialista proposa al Ple 
de l’Ajuntament l’adopció del següent 
 

ACORD 
 
 • Instar a la Conselleria de Sanitat i Seguretat Social a prendre les 
mesures necessàries per tal  que l’aparcament de l’Hospital Princeps 
d’Espanya de Bellvitge sigui de lliure accés i gratuït per als usuaris i els seus 
familiars.” 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren 
la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes,  
per manifestar que no obstant estar d’acord, s’ha de tenir en compte que hi ha 
un servei públic de transport que deixa als ciutadans a la porta d’aquest 
centre, contestant sobre això el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, que hi 
ha gent que  forçosament ha d’anar  en cotxe. 



 

 
 Seguidament pren de nou la paraula el Portaveu del Grup Municipal  
Socialista, Sr. Antonio  Balmón, per recordar que  aquest transport ni és en 
línia recta, ni té molta freqüència, ni treballa en horari nocturn, i és 
precisament per aquest motiu pel qual es realitza la moció. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC-
Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que, al seu parer, el 
caràcter tan absolut en què s’ha resolt aquest problema, no ha donat opció 
alternativa, perquè no han deixat cap espai ni per efectuar ni tan sols una 
aturada ràpida. 
 
 Finalment pren la paraula  el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per assenyalar que hi ha persones que van a 
una hora determinada i han de romandre vàries hores, i per tant han de 
disposar de pàrquing. 
 
 Després d’això se sotmet a votació la moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 31.- Referent a l’assassinat del Regidor del Partit Popular a  
l’Ajuntament de Sevilla, senyor Alberto Jimenéz-Becerril. 
 
 Es llegeix la Moció dels Grups Municipals, que textualment diu: 
 
 
 “Novament el terrorisme ha copejat a la democràcia, assassinant a 
un Regidor de l’Ajuntament de Sevilla i a la seva esposa, atemptant contra la 
pau i la convivència en llibertat. 
 
 L’assassinat del càrrec electe i la seva esposa, ha commogut 
profundament al poble, que ha vist truncada la vida de dues persones joves, 
que deixen tres fills petits, a qui faltarà l’estima i suport dels seus pares. 
 
 Per tot això, els Grups Municipals de Cornellà de Llobregat, 
proposen al Ple els següents 
 

ACORDS  
 
 Primer.- Manifestar la solidaritat del poble de Cornellà, amb la 
família del Regidor de Sevilla i la seva esposa i amb el seu Ajuntament, fent-la 
extensiva al Partit Popular i altres forces democràtiques i a tot el poble 
andalús. 
 



 

 Segon.- Expressar  la més absoluta condemna i indignació davant 
aquests actes, que atempten greument, contra la Llibertat, la Justícia, la 
Convivència i la Democràcia. 
 
 Tercer.- Traslladar  els present acords als familiars d’Alberto 
Jiménez i Asunción García, a l’Alcaldessa  de Sevilla i a les forces 
Democràtiques Andaluses.” 
 
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, se sotmet a 
votació, i és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 32.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per realitzar les  preguntes que de forma literal 
es transcriuen a continuació: 
 
 “- Quan es va fer el lliurament dels últims pisos, s’havia fet la 
recepció de l’obra? Sí així és, Com hi ha tantes deficiències sense resoldre que 
tan seriosos problemes estant creant als compradors? tant per a conseguir que 
se les arreglin com per les molèsties que els produeixen als que ja hi viuen, per 
les obres per corregir els defectes. Això pel que fa als interiors, perquè en els 
exterior, ja es veuen des de fora les taques produïdes per les aigües que 
escopeigen les galeries baixen lliscant per les parets, perquè les boques de 
sortida no sobresurten de les mateixes. 
 
 - Que es pensa fer perquè tingui repercussió positiva a Cornellà, 
l’adhessió de la nostra ciutat a la declaració de Barcelona sobre la Dieta 
Mediterrània? 
 
 A part del que es pensa fer pel que fa a informació, educació i 
recomanacions, serà necessari que tots els municipis signants i molts més del 
voltant, estiguem a l’aguait de les mesures de la U.E. pugui aplicar sobre la 
quota de producció de l’oli d’oliva, que, com sembla, és un dels objectius, una 
vegada coneguts els índexs de producció i que té una influència determinant a 
la Dieta Mediterrània i en la salut. 
 
 Una altra cosa que ajudaria molt, seria potenciar l’agricultura  
periurbana, incloent la poca zona que queda a Cornellà en el futur “Parc 
Agrícola del Baix Llobregat”. 
 
 - Quan se’ns passarà l’informe que s’està elaborant sobre el Medi 
Ambient?, ja que és de vital importància perquè, en la nostra actuació diària, 
poguem cumplir amb els compromisos que hem adquirit.” 
 



 

 A continuació intervé el Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, per a, en relació 
amb la primera pregunta plantejada pel Portaveu del Grup Mixt, manifestar 
que sols si s’havien recepcionat, perque si no l’Ajuntament no dóna la llicència 
de primera ocupació i no podria contractar el subministrament de l’aigua. 
Sempre, continua manifestant el Sr. Martínez, apareixen alguns problemes 
que són d’índole menor, i no es tenen en compte, com que les aixetes estan 
mal muntades, alguna porta tanca mal, etc. En qualsevol cas, aquest tema 
queda avalat per les garanties que dipositen, perquè en la recepció s’analitza 
l’obra segons el projecte, i, evidentment,  en allò que no s’entra és en defectes 
de funcionament petits. 
 
 Pel que fa referència a la segona de les qüestions plantejades pel Sr. 
Flórez, pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla, per manifestar que això va 
ser una sol.licitud que se’ls va fer i respecte de la que no es va veure cap 
problema, però que si hi ha iniciatives s’estudiaran a l’igual que aquesta que 
presenta el Portaveu del Grup Mixt, respecte de la qual l’avança que si es farà, 
a l’igual que ens adherirem al Consorci del Parc Agrícola. 
 
 Pel que fa referència a la tercera qüestió, continua assenyalant el 
Sr. Alcalde, les pròximes setmanes s’impulsarà perquè  hi ha un esborrany. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor  Antoni Cortada i Valls, per preguntar si hi ha un dia fix per posar 
la primera pedra  de les obres de l’ambulatori de Martí i Julià, contestant 
sobre això el Sr. Alcalde que el dia 23, a les 13 hores, tindrà lloc aquest acte, 
del que rebrà la invitació corresponent. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
de CiU, Sr.  Antoni Cortada, per sol.licitar que quan es produeixin fets greus 
en la Ciutat, s’informi als membres de l’oposició a través de la Junta de 
Portaveus, de manera que aquests no s’hagin d’enterar per la premsa, 
contestant, pel que fa a aquesta qüestió, el Sr. Alcalde, que si es refereix a la 
manifestació que recentment ha tingut lloc, té raó i s’informarà en lo successiu 
en la Junta de Portaveus. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del PP, senyor Amador 
Rosas Outes, per preguntar, en relació amb la realització d’una enquesta de 
joventut, si l’empresa que l’elaborarà té personal suficientment qualificat en 
estudis sociològics per dur-la a terme, motiu pel que pregunta quina 
experiència té aquest personal, ja que a la premsa han sortit les errades que 
han comès en relació amb això en  altres localitats. Així mateix, el Sr. Rosas, 
en relació amb la mateixa qüestió, pregunta com es garantitza la 
confidencialitat de les dades dels enquestats, pel que fa al seu nom, cognoms, 
telèfon, etc., en la mesura en què aquestes dades es realitzan en una tarjeta a 
part, a fi d’evitar que es puguin utilitzar. Així mateix, el Sr. Rosas finalitza la 
seva intervenció, realitzant un prec, consistent en què el seu Grup sol.licita 
presència en les meses de contractació de l’Ajuntament. 



 

 
 Seguidament pren la paraula la Regidora del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per sol.licitar un llistat del personal 
contractat per l’Ajuntament, durant els anys 1996 i 1997, tant de caràcter fix 
com de caràcter eventual, preguntant, a continuació, si l’Ajuntament porta un 
control sobre el creixement  de coloms. 
 
 A continuació pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla, per a, en 
relació amb les intervencions anteriors, manifestar al Sr. Rosas que l’expedient 
de l’enquesta de joventut està a la seva disposició, assenyalant en relació amb 
la segona de les qüestions plantejades pel Sr. Rosas, que el procediment de 
realització de l’enquesta és l’habitual en enquestes qualitatives. 
 
 En relació amb això pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
del PP, senyor Amador Rosas, per manifestar que algunes preguntes són 
relacionades amb temes afectats pel dret a la intimitat, com la ideologia 
política, la religió, etc., en relació amb la qual cosa, el Sr. Alcalde recorda que 
ningú està obligat a contestar i evidentment la confidencialitat està garantida 
en la mesura en què les dades que s’obtinguin només  poden ser utilitzades 
per l’Ajuntament. 
 
 Seguidament, el Sr. Alcalde,  José Montilla, en relació amb les 
intervencions de la Regidora del Grup Municipal del PP, senyora Mª Isabel 
Espinosa, manifesta que el personal que ha contractat l’Ajuntament en el 
període 96-97,  ho pot obtenir mirant les actes, perquè, ho bé ha passat pel 
Ple, o bé per la Comissió de Govern, i les actes les reben tots els grups polítics, 
manifestant a continuació que, no obstant, no hi ha cap problema en facilitar-
li el llistat. 
 
 A continuació pren la paraula la Regidora-Delegada de l'Àrea de 
Salut Pública, Serveis Socials i Dona, senyora Judith Ibàñez Vives, per a, en 
relació amb la segona pregunta plantejada per la senyora Espinosa, manifestar 
que s’està realitzant una campanya de sensibilització ciutadana, per evitar que 
la gent doni menjar als coloms, que es va fer pública a través del Butlletí 
d’Informació Municipal, afegint que a més hi ha una empresa que recull als 
coloms malats de la via pública, i se’ls porta per sacrificar-los. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Mixt, senyor  Ignacio Flórez Barrón, per realitzar els precs del tenor literal  
següent: 
  
 “- Prego se’m lliuri una còpia de l’acord amb la Diputació de 
Barcelona sobre estudi d’estalvi energètic i aplicació d’energies alternatives, 
que es va aprovar en la Comissió de Govern del dia 28 de gener, així com els 
projectes en els que  pensa aplicar. 
 
 - En aplicació de la moció aprovada per aquest Ple al març del 97 
sobre l’ús del PVC i en base a les conclussions que s’estan estraient sobre les 



 

conseqüències per a la salut dels nens i nenes per l’ús de juguets de PVC 
mastegables, per la ingestió de ftalatos, prego es promogui una campanya 
informativa envers les escoles, els comerços i la població en general, perquè es 
prenguin les mesures preventives per a rebutjar el seu ús. 
 
 En el mateix sentit, prego es donin les ordres oportunes perquè es 
deixin d’utilitzar ampolles d’aigua de PVC en les dependències municipals, fent 
que els suministradors canviïn el material o les màquines, així mateix en els 
actes que organitzi l’Ajuntament. 
 
 - Com malgrat la meva insistència i ignorant si s’ha fet quelcom per 
evitar-lo, veig que molts dels comerços, principalment els supermercats, 
continuen dipositant els cartrons en els contenidors d’escombraries, bé dins o 
fora, prego, un cop més, que es faci una acció que acabi amb aquesta manca 
de respecte i de col.laboració. S’ha de parlar amb ells, passar una circular o el 
que sigui necessari, per fer-los veure que han de canviar d’actitut, que són 
una part importantíssima per complir amb les normes que respectin el medi 
ambient i amb la neteja de Cornellà, que a ells també els repercuteix. Si 
malgrat això hi ha qui continua actuant igual, s’haurà de prendre les mesures 
necessàries per corregir-lo, imposant les sancions que es creguin convenients. 
 
 - És possible que jo sigui un inepte o un despistat, que no m’enteri 
d’allò que s’informa a la Comissió Informativa d’Obres i Urbanisme quan es 
presenten nous projectes, però crec estar segur que quan es va presentar el de 
reforma de la República Argentina, ningú va dir que tota la plaça Sant Ildefons 
(amb 6 o 7 anys de vida) s’anava a desfer per complert per construir-la de nou, 
que totes les peces del terre s’anaven llençant com inservibles. Si vaig ser jo el 
que no es va enterar, demano perdó al poble, perquè d’aqueixa manera no he 
defensat els seus interessos com devia, si no és així, em sembla imperdonable, 
per innecessari, que es malgasti d’aquesta forma els diners públics, materials i 
energies que no sobren, per la qual cosa tenim l’obligació d’administrar-les 
amb eficàcia i austeritat. 
 
 - Donat que malgrat les meves queixes, això ja és irreversible, 
presento dos precs: 
 
 1r. Que es construeixi un urinari públic en aquell entorn. 
 
 2n. Que la remodelació del carrer Camèlia, prèvia totes les consultes 
que siguin necessàries, es faci respectant el màxim  d’arbres allí existents. 
Que no s’arranquin tots per a posar gespà i quatre arbrets, com s’ha fet en 
tots els carrers del voltant.” 
  
 En relació amb la intervenció del Sr. Flórez, intervé a continuació el 
Sr. Alcalde, per manifestar la seva conformitat en relació amb el primer d’ells, 
intervenint a continuació el Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, per a, en relació amb el 
prec número quatre, manifestar que el projecte ha de passar per la Comissió 



 

Informativa, i quan passi ja es parlarà. En qualsevol cas, i pel que fa referència 
als urinaris, el Sr. Martínez manifesta que no està inclòs en el projecte aprovat 
,i de fet no està d’acord amb la instal.lació d’aquest tipus de serveis, ja que 
una sola vegada que es van instal.lar al barri Pedró, produien molts problemes 
perquè s’utilitzaven per a temes de drogues, especialment tenint en compte 
que el mercat està al costat i disposa de serveis públics, ja que en cas contrari, 
després succeiria com en el Pedró que se sol.licitaria que es tanquessin. 
 
 Seguidament  pren de nou la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, per a, en relació amb aquesta 
qüestió, manifestar que s’ha de tenir en compte que la gent en aquella zona és 
gran.  
 
 Pel que fa referència al segon dels precs plantejats pel Sr. Flórez, el 
Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, manifesta que no s’impulsarà cap actuació fins que es 
vegi el que succeeix amb el Municipi de Terrassa, al que els fabricants han 
enviat un notari a l’Ajuntament i li estan preparant una querella milionària, 
per danys i perjudis, motiu pel qual s’està cercant un redactat que salvi aquest 
problema, manifestant a continuació el Portaveu del Grup Municipal Mixt, Sr. 
Flórez, que, justament en relació amb el tema de juguets, són infinitats els 
informes científics que avalen lo perniciós d’aquest material.    
 
   
 
 ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 47.2, del Reial Decret Legislatiu 
781/1986, de 18 d'abril, i es passa a tractar els assumptes següents: 

 
 

MOCIONS DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 

  33.- Delegar a la Comissió de Govern les competències per a 
contractar les obres per a l’execució del projecte d’urbanització de la 
plaça Almeda. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el projecte executiu de la Plaça Almeda l'objecte del qual és 
recuperar com a plaça pública l'espai que abans ocupaven els habitatges 
afectats per aluminosis, a l'hora que faci de vestíbul de l'edifici destinat a 
equipaments. 



 

 
 Atès que l'esmentada obra es financiava mitjançant subvenció 
atorgada a través del PCAL 98-99, condicionant aquesta subvenció a la 
presentació del certificat de contractació finalitzant el termini per presentar-lo 
el dia 22 de juny d'enguany. 
 
 Atès que l'òrgan competent per a realitzar aquesta contractació és el 
Ple de l'Ajuntament, però per les circumstàncies esmentades anteriorment es 
justifica la necessitat de delegar la competència en favor de la Comissió de 
Govern de conformitat amb el que disposa l'article 23.2.b de la Llei 7/1985 de 
2 d'abril, reguladora de les Bases del Règim Local i altra legislació concordant, 
per tal de poder complir el termini per a contractar al qual està condicionat 
l'atorgament de la subvenció del PCAL. 
 
 Aquesta Alcaldia-Presidència proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció 
dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Delegar en la Comissió de Govern les competències per a 
contractar les obres per a l'execució del projecte d'Urbanització de la Plaça 
Almeda. 
 
 Segon.- Donar compte de l'adjudicació del contracte que s'adopti 
per la Comissió de Govern al Ple de l'Ajuntament. 
 
 Tercer.- Comunicar els presents acords al departament 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, així com a la Intervenció 
Municipal.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel  
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació, i és aprovada 
per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 34.- Declarar desert el procediment negociat, per adjudicar el 
contracte  del subministrament de carburants als vehicles municipals. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient instruït per la contractació, mitjançant 
Procediment negociat, del subministrament de carburants amb destí als 
vehicles municipals, segons acord Plenari de 29 de gener de 1998. 



 

 
 Atès que durant el període de presentacio d'ofertes únicament es va 
presentar Petroport, S.L., no ajustant-se l'oferta presentada per l'esmentada 
empresa al model de proposició econòmica regulat al plec de condicions 
particulars. 
 
 Vista la proposta de la Mesa de Contractació d'iniciar nou 
procediment, mitjançant concurs i aprovar nou plec de condicions econòmic-
administratives 
 
 Aquesta Alcaldia proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Declarar desert el Procediment negociat convocat segons 
acord Plenari de data 29 de gener de 1998, per adjudicar el contracte del 
subministrament de carburants als vehicles municipals. 
 
 Segon.- Procedir a la contractació, mitjançant concurs,  del 
subministrament de carburants amb destí als vehicles municipals. 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Clàusules Econòmic-Administratives 
Particulars de l'esmentat contracte. 
 
 Quart.- Convocar concurs per a l'adjudicació del subministrament 
de carburants amb destí als vehicles municipals de conformitat amb l'article 
181 de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques. 
 
 Cinquè.- Autoritzar la despesa de caràcter plurianual amb aplicació 
als exercicis i pels imports següents: 
 
 Exercici 1998    Partida 25 222 2210301   2.500.000.- ptes. 
 Exercici 1999    Partida 25 222 2210301   5.000.000.- ptes. 
 Exercici 1998    Partida 53 434 2210301   1.000.000.- ptes. 
 Exercici 1999    Partida 53 434 2210301   2.000.000.- ptes. 
 Exercici 2000    Partida 25 222 2210301   2.500.000.- ptes. 
 Exercici 2000    Partida 53 434 2210301   1.000.000.- ptes. 
 
 subordinat al crèdit que es consigni en els respectius pressupostos. 
 
 Sisè.- Donar publicitat a la licitació mitjançant anunci en el Butlletí 
Ofial de la Província.” 
 
 
         Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel  
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 



 

Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació, i és aprovada 
per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 35.- Restar assabentats de la data de fi d’obra de l’aparcament 
soterrani situat a la plaça Galícia. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'escrit tramès per l'Empresa Desarrollo Urbano de Cornellà, 
S.A. (EMDUCSA) en so.licitud de què aquest Ajuntament es doni per 
assabentat de la data de fi d'obra de la construcció de l'aparcament municipal 
situat a la Plaça de Galícia, d'aquesta ciutat. 
 
 Vist l'article 6.16 del Plec de Condicions regulador de la concessió 
de l'ús privatiu dels terrenys necessaris per a l'execució de les obres de 
l'aparcament, relatiu a la recepció  de les esmentades obres, així com l'article 2 
del mateix Plec relatiu a la data d'inici de la vigència de la concessió. 
 
 Vist el certificat de l'Arquitecte, senyor  Jordi Frontons González, 
autor i Director Facultatiu de les obres de construcció de l'esmentat 
aparcament, del que resulta que les obres han finalitzat  en data 25 de 
setembre de 1997. 
 
 Vist  l'escrit presentat per l'Empresa EMDUCSA   en el qual posa en 
coneixement d'aquest Ajuntament les transmissions de la titularitat 
concessional  de les  places  i trasters de l'aparcament de la Plaça Galícia,  
com a primers adquirents i sense perjudici de posteriors transmisions a 
tercers del seu dret. 
 
   Atès que els adquirents de les diferents places d'aparcaments i 
trasters han practicat les autoliquidacions, cadasquna d'elles per import de 
15.000,- ptes., corresponents a la taxa per expedició de títol concessional. 
 
 Aquesta Alcaldía proposa al Ple l'adopció dels següents 
 

 ACORDS   
 
 Primer.- Restar assabentats de que la data de fi d'obra de 
l'aparcament soterrani municipal situat a la plaça de Galícia, a la vista del 
Certificat expedit per l'Arquitecte del Col.legi Oficial d'Arquitectes de Catalunya 
senyor Jordi Frontons González, va ternir lloc  el 25 de setembre de 1997. 
 
 Segon.- Recepcionar definitivament les esmentades obres de 
construcció de l'aparcament de conformitat a l'article 6.16 del Plec de 
Condicions regulador de la concessió, començant a comptar a partir d'aquesta 



 

data, tant l'inici de la concessió com al termini de garantia d'un any previst en 
l'esmentat Plec als efectes d'exigència de possibles responsabilitats al 
contractista. 
 
 Tercer.- Restar assabentats i ratificar les transmissions de la 
titularitat concessional de les places d'aparcament i  trasters, situats a la 
plaça de Galícia, a favor dels particulars que figuren  a l'annex 1, efectuades 
per EMDUCSA, empresa pública concessionària inicial dels béns.  
 
 Quart.- Atorgar els corresponents títols concessionals a les persones 
que es relacionen  a l'annex esmentat, per les plaçes i trasters que en el mateix  
s'indiquen. 
 
 Cinquè.- Facultar al Tinent d'Alcalde de Règim Interior i 
Governació, per a la signature dels títols concessionals com a conseqüència 
dels acords que antecedeixen. 
 
 Sisè.- Comunicar el present acord a la Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA), al Departament de 
Gestió Tributària i a la Intervenció Municipal.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel  
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació, i és aprovada 
per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 36.- Seleccionar definitivament a  les societats D’Aleph, SCCL  i 
Line Staff Consulting, S.L., al procediment restringit convocat per 
adjudicar el contracte d’assistència tècnica, per a la realització d’estudis 
sobre la realitat del teixit comercial de Cornellà.  
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient instruït per la contractació, per procediment 
restringit, mitjançant concurs, de l'assistència tècnica per la realització 
d'estudis sobre la realitat del teixit comercial de Cornellà, assessorament 
tècnic per a produir els documents conclusius d'un foro de debat del món del 
comerç i elaboració i redacció del programa d'orientació d'equipaments 
comercials. 
 
 Atès que durant el termini de presentació de sol.licituts de 
participació han presentat les seves proposicions les societats D'Aleph, SCCL, 
Gabise, S.A., Emer GFK, S.L., Line Staff Consulting, S.L. i Iniciatives i 



 

Programes, S.L. i Retail Trade, havent-se procedit per la Mesa de Contractació, 
reunida els dies 25 i 26 de febrer, a obrir les esmentades sol.licituts i a 
comprovar els criteris objectius que, d'acord amb l'article 11 del Plec de 
condicions Particulars, han de reunir els licitadors concurrents, per poder 
optar a la selecció definitiva. 
 
 Ates que les ofertes formulades per Gabise, S.A., Emer GFK, S.L., 
Iniciatives i Programes, S.L. i Retail Trade no s'ajustaven al plec de condicions 
particulars per falta d'acreditació de solvència tècnica en el cas de Gabise, 
S.A., falta d'acreditació de solvència tècnica, de proposta de l'estudi i 
declaració de responsable de no estar incurs en cap de les prohibicions per a 
contractar en el cas de EMER GFK, S.L., la falta d'acreditació de solvència 
tècnica i presentació de proposta en el cas d'Iniciatives i Programes, S.L. i falta 
d'Escriptura de Poder i acreditació de solvència tècnica en el cas de Retail 
Trade. 
 
 Vista la decisió de la Mesa de Contractació de  26 de febrer de 1998 
proposant la selecció definitiva de les societats D'Aleph, SCCL i Line Staff 
Consulting, S.L. que compleixen els criteris objectius de selecció i la invitació, 
a l'admesa a presentar la seva proposició en el termini de 26 dies naturals a 
comptar de la recepció de la invitació que se li formuli. 
 
 A la vista de l'exposat, aquest Alcaldia proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

 ACORDS  
 
 Primer.- Seleccionar definitivament les societats D'Aleph, SCCL i 
Line Staff Consulting, S.L. al procediment restringit convocat per adjudicar, 
mitjançant concurs, el contracte d'assistència tècnica per la realització 
d'estudis sobre la realitat del teixit comercial de Cornellà, assessorament 
tècnic per a produir els documents conclusius d'un foro de debat del món del 
comerç i elaboració i redacció del programa d'orientació d'equipaments 
comercials. 
 
 Segon.- Disposar es cursin invitacions a les admeses a fi de què 
presentin la seva proposició en el termini de 26 dies naturals a  comptar de la 
recepció de la mateixa. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord a les Societats D'Aleph, SCCL, 
Gabise, S.A., Emer GFK, S.L., Line Staff Consulting, S.L., Iniciatives i 
Programes, S.L., Retail Trade i al Departament de Comerç.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel  
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació, i és aprovada 
per unanimitat dels assistents. 



 

 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-dos hores i trenta minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General, que ho certifico. 
 
 


